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Στην κυκλοφορία 
η (μία) σήραγγα 
της Κατερίνης

ΣΕ ΑΠΟΓΝΩΣΗ ΟΙ ΑΓΡΟΤΕΣ 

Μεγάλη καταστροφή 
στην παραγωγή ακτινιδίων 

Χριστόφορος Περραιβός 
από την Παλιά Πούρλια: 
O πολιτικοστρατιωτικός 

ηγέτης των Ελλήνων 
της Διασποράς 

στην ΕθνεγερσίαΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Ολοκληρώθηκαν 
οι παρεμβάσεις 

αποκατάστασης στάθμευσης 
στον δημοτικό χώρο 

της πρ. Ριζαρείου

Η πολυθεματική ανοιξιάτικη 
γιορτή «Δρόμοι ανοικτοί: 
Κατερίνη – Kragujevac!» 
Ι. ΝΤΟΥΜΟΣ: «ΧΤΙΖΟΥΜΕ ΜΑΖΙ ΚΑΤΕΡΙΝΗ, 

ΕΛΛΑΔΑ, KRAGUJEVAC ΚΑΙ ΣΕΡΒΙΑ, 
ΜΙΑ ΣΧΕΣΗ ΦΙΛΙΑΣ ΚΑΙ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΚΗΣ 

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ»

Εκπαιδευτικοί τιμήθηκαν 
για την προσφορά τους 
στο δημοτικό σχολείο 

της Νέας Χράνης

Συνεδρίαση του Τοπικού 
Επιχειρησιακού Συντονιστικού 

Οργάνου Πολιτικής 
Προστασίας (ΤΕΣΟΠΠ) 

Δήμου Πύδνας-Κολινδρού

ΕΚΛΟΓΕΣ ΤΕΕ

Στις κάλπες οι μηχανικοί 
της χώρας - Πού ψηφίζουν 

οι μηχανικοί της Πιερίας
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Την πρώτη του συνεδρίαση πραγματοποίησε το 
πρωί της Πέμπτης 9 Μαΐου 2024 στο Δημοτικό Κα-
τάστημα Κολινδρού το Τοπικό Επιχειρησιακό Συντο-
νιστικό Όργανο Πολιτικής Προστασίας (Τ.Ε.Σ.Ο.Π.Π) 
του Δήμου Πύδνας-Κολινδρού, υπό την προεδρία του 
Δημάρχου κ. Κομπατσιάρη Χρήστου και του Αντιδη-
μάρχου Πολιτικής Προστασίας κ. Αναστασίου Λούκα 
για τις ΔΕ Αιγινίου και Μεθώνης και του Υπεύθυνου 
του Γραφείου Πολιτικής Προστασίας κ. Γκέκα Θωμά.
Πρόκειται για το νέο όργανο συντονισμού εμπλεκό-

μενων φορέων το οποίο αποτελεί εξέλιξη του Συντο-
νιστικού Τοπικού Οργάνου (ΣΤΟ), όπως αυτή προκύ-
πτει έπειτα από τις πρόσφατες νομοθετικές ρυθμίσεις 
κατά τις οποίες αυξάνονται και οι αρμοδιότητες των 
Δήμων σε ζητήματα πολιτικής προστασίας.
Η σύγκληση αυτή της Πολιτικής Προστασίας ενισχύ-

ει τη συνοχή και την ανταλλαγή καλών πρακτικών, 
προωθώντας ένα περιβάλλον ασφαλέστερο και προ-
στατευμένο για τους πολίτες μας.
Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης συζητήθηκαν θέ-

ματα που αφορούν τον σχεδιασμό, τα μέτρα πρόλη-
ψης και τις δράσεις της Πολιτικής Προστασίας για την 
αντιμετώπιση κινδύνων κατά τη διάρκεια της αντιπυ-
ρικής περιόδου.
Συζητήθηκε ενδελεχώς η προετοιμασία, αλλά και ο 

βαθμός ετοιμότητας των φορέων για πρόληψη και 
αντιμετώπιση ενδεχόμενου κινδύνου, η ενίσχυση της 
ασφάλειας και η συνεργασία στα πλαίσια της προστα-
σίας των πολιτών.
Στη συνέχεια οι εκπρόσωποι των εμπλεκόμενων 

φορέων περιέγραψαν το πως συνδράμουν όταν απαι-

τηθεί σε επιχειρησιακό επίπεδο, ενώ συζητήθηκε και 
το πεδίο συνεργασίας μεταξύ διαφορετικών φορέων 
με στόχο την αποτελεσματική αντιμετώπιση κάθε 
συμβάντος.
Παρόντες στην πρώτη συνεδρίαση ήταν, ο Αντιδή-

μαρχος Διοικητικών υπηρεσιών κ. Χλεμές Στυλιανός, 
ο Αντιδήμαρχος Αθλητισμού κ. Πολύζος Ηλίας, η 
εκπρόσωπος της Διεύθυνσης Δασών Ν. Πιερίας κ. 
Τερζή Χρυσούλα, ο Διευθυντής της Διεύθυνσης Πο-
λιτικής Προστασίας της Π.Ε. Πιερίας κ. Χηνόπουλος 
Νικόλαος, ο Διοικητής του Α.Τ. Πύδνας-Κολινδρού 
κ. Γρηγόριος Κατσαρός, ο Τοπικός Αστυνόμος Κο-
λινδρού κ. Βασιλειάδης Γεώργιος, οι εκπρόσωποι της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Κατερίνης, η Αντιπύραρχος 
κ. Βαστάζου Ιωάννα και ο Αντιπύραρχος κ. Βακασίρης 
Νικόλαος, ο Διοικητής του Πυροσβεστικού Κλιμακίου 
Κολινδρού Υποπυραγός κ. Παπαδόπουλος Χρυσο-
βαλάντης, ο Πλωτάρχης του Λιμενικού Σώματος της 
Λιμενικής Αρχής Κατερίνης Γ΄ ΛΙΤ κ. Χαριτάκης Ιωάν-
νης, ο εκπρόσωπος της XXIV TΘΤ Λιτοχώρου Επίλαρ-
χος κ. Τζίκας Αντώνιος, η Γενική Γραμματέας του Δή-
μου α. Ορτουλίδου Πηνελόπη, ο Διευθυντής Τεχνικών 
Έργων και Πολεοδομίας του Δήμου κ. Καραμέλλιος 
Δημήτριος και ο Πρόεδρος της Σχολικής Επιτροπής 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης κ. Χλεμές Δημήτριος.

Συνεδρίαση του Τοπικού Επιχειρησιακού Συντονιστικού 
Οργάνου Πολιτικής Προστασίας (ΤΕΣΟΠΠ) 

Δήμου Πύδνας-Κολινδρού

Λίγες ημέρες πριν ανοίξει στο Δημοτικό Πάρκο Κατε-
ρίνης, η αυλαία της πολυθεματικής γιορτής «Δρόμοι 
ανοικτοί: Κατερίνη – Kragujevac!», ο Αντιδήμαρχος 
Υπηρεσιών Προσχολικής Αγωγής και Δημιουργικής 
Απασχόλησης Μιχάλης Γεωργιάδης βρέθηκε το 3ήμε-
ρο 5 έως 7 Μαΐου, ως εκπρόσωπος του Δήμου Κατε-
ρίνης, στο Kragujevac Σερβίας.
Συγκεκριμένα, εν όψει της αδελφοποίησης της Κα-

τερίνης με την πόλη της Σερβίας παρέστη στον ετή-
σιο εορτασμό του «Đurđevdan» (06 /05 – «Ημέρα 
της πόλης»), μία ημέρα κατά την οποία το 1818, το 
Kragujevac ανακηρύχθηκε πρωτεύουσα της σύγχρο-
νης Σερβίας. Επίσης, συμμετείχε στο επίσημο πρό-
γραμμα εορτασμού του πολιούχου Αγίου Γεωργίου.
Στο χαιρετισμό του, ο Αντιδήμαρχος μετέφερε τις 

εγκάρδιες ευχές του Δημάρχου Ι. Ντούμου, του Δη-

μοτικού Συμβουλίου και των δημοτών της Κατερίνης. 
«Στον Δήμο Κατερίνης “χτίζουμε” δεσμούς φιλίας, 
επενδύουμε στην αμοιβαία κατανόηση και δημιουρ-
γική συνεργασία των λαών μας, αρχές, που όπως 
έμπρακτα αποδεικνύουμε με την εξωστρέφεια και την 
επικείμενη αδελφοποίησή μας, τις στηρίζουμε με κάθε 
πρόσφορο τρόπο», σημείωσε χαρακτηριστικά ο κ. 
Γεωργιάδης.
«Το Kragujevac δεν είναι μόνο μια πόλη ένδοξου 

παρελθόντος, αλλά μια πόλη με τεράστιες δυνατότη-
τες για το μέλλον της Σερβίας» τόνισε από την πλευ-
ρά του, ο Δήμαρχος του Kragujevac Nikola Dašić στη 
δεξίωση των αντιπροσωπειών φίλων και αδελφών πό-
λεων, στη διάρκεια της οποίας προανήγγειλε και την 
αδελφοποίηση με τον Δήμο Κατερίνης.
Στον επίλογο της δεξίωσης έγινε ανταλλαγή συμβο-

λικών δώρων.
Αξίζει να σημειωθεί, ότι τον κ. Γεωργιάδη υποδέ-

χτηκαν και ξενάγησαν κατά την παραμονή του στην 
πόλη, οι Αντιδήμαρχοι του Δ. Kragujevac, Stefan 
Nikezic, Dusan Aleksic Zeka, το στέλεχος του Δήμου 
Tamara Babic και ο Πρόεδρος του συλλόγου ελληνο-
σερβικής φιλίας «Φίλος» Dragan Gaca Stojanovic.
Τέλος, στη διάρκεια της παρουσίας του στην Σερ-

βική πόλη, ο κ. Γεωργιάδης πραγματοποίησε και επί-
σκεψη σε κέντρο ΑμεΑ τονίζοντας ότι μέσα από έναν 
προγραμματισμό κοινών δράσεων, υπό την αιγίδα 
των δύο Δήμων, μπορούν να ωφεληθούν οι δημότες 
και κυρίως τα ΑμεΑ δομών και των δύο περιοχών.

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ Μ. ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΣΤΗΝ ΕΤΗΣΙΑ ΓΙΟΡΤΗ 
ΤΗΣ ΣΕΡΒΙΚΗΣ ΠΟΛΗΣ

Δεσμούς φιλίας και συνεργασίας «χτίζουν» 
οι Δήμοι Κατερίνης και Kragujevac Σερβίας

ΤΑΜΕΙΟ ΔΗΜΟΥ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ Το ωράριο εξυπηρέτησης κοινού στο ταμείο του 
Δήμου Δίου-Ολύμπου στο Δημαρχείο Κονταριώτισ-
σας από την 1η Μαΐου 2024 διαμορφώθηκε ως εξής:
Ημέρες: Τρίτη και Πέμπτη καθώς και τις δύο 

τελευταίες εργάσιμες κάθε μήνα (ανεξαρτήτως ημέ-
ρας)
Ώρες: 08:00 – 13:00
ΤΑΜΕΙΟ ΔΕΥΑΔΟΛ
Το ωράριο εξυπηρέτησης κοινού στο ταμείο της 

Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης – Αποχέτευσης Δί-
ου-Ολύμπου στο Δημαρχείο Κονταριώτισσας είναι:
Ημέρες: Τρίτη και Πέμπτη
Ώρες: 08:00 – 13:00

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ 

Ωράριο λειτουργίας ταμείου 
του Δήμου και ταμείου της ΔΕΥΑΔΟΛ 

στο Δημαρχείο Κονταριώτισσας
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Ολοκληρώθηκαν οι παρεμβάσεις αποκατάστασης 
στο Δημοτικό Πάρκινγκ που βρίσκεται στον χώρο της 
πρ. Ριζαρείου (επί των οδών Παρμενίωνος και Παρθε-
νίου Βαρδάκα).
Πρόκειται για τέσσερις αναγκαίες παρεμβάσεις στον 

χώρο που άρχισαν αφότου ανέλαβε καθήκοντα η νέα 
Διοίκηση και ολοκληρώθηκαν λίγο πριν από το Πά-
σχα.
Συγκεκριμένα, έγινε ανανέωση διαγράμμισης στη 

θέση στάθμευσης για ΑμεΑ. Η διαγράμμιση και η 
ειδική σήμανση αυτής της θέσης είχε ξεθωριάσει με 
τον καιρό, με αποτέλεσμα να μην είναι ορατή με την 
πρώτη ματιά και να σταθμεύουν εκεί οχήματα που 
δεν είχαν καμία σχέση με ΑμεΑ. Σήμερα, η θέση αυτή 
είναι πλήρως λειτουργική και εξυπηρετεί άτομα με 
αναπηρίες που θέλουν να σταθμεύσουν εκεί.
Επιπλέον, στην ανατολική πλευρά του χώρου καταρ-

γήθηκε μια πολύ επικίνδυνη, για οχήματα, ανισόπεδη 
τσιμεντένια βάση η οποία είχε κάποτε κατασκευαστεί 
για να στηθούν εκεί, οι Δημοτικές Τουαλέτες. Κι ενώ 

οι τουαλέτες είχαν μετακινηθεί στην τελική τους 
θέση, παρέμενε η τσιμεντένια βάση η οποία προκα-
λούσε σοβαρό πρόβλημα ασφάλειας για τα οχήματα 
που στάθμευαν πάνω σ’ αυτήν. Έτσι, η νέα Διοίκηση 
των Δημοτικών Πάρκινγκ, με το που ανέλαβε καθήκο-
ντα, φρόντισε άμεσα να σπάσει αυτή τη βάση και να 
αποκαταστήσει το σημείο αυτό.
Στη συνέχεια, έγιναν ενέργειες για να λειτουργεί η 

χαλασμένη μπάρα εισόδου, η οποία, μέχρι πρότινος, 
ήταν μονίμως ανοιχτή (ανεβασμένη), με αποτέλεσμα 
να μην αποτρέπονται τα οχήματα να εισέλθουν στον 
χώρο όταν δεν υπήρχαν κενές θέσεις στάθμευσης και 
να ταλαιπωρούνται οι οδηγοί ψάχνοντας θέσεις και 
κάνοντας άσκοπους κύκλους μέσα στον χώρο στάθ-
μευσης.
Τέλος, ασφαλτοστρώθηκαν τα σημεία στα οποία εί-

χαν γίνει παλαιότερα έργα ύδρευσης και αποχέτευσης 
της ΔΕΥΑΚ.
Σε δηλώσεις του ο Πρόεδρος του «Πόλις – Δημοτικά 

Πάρκινγκ Κατερίνης» Γιώργος Μπαλαούρας ανέφερε, 
μεταξύ άλλων: «Οι χώροι στάθμευσης του Δήμου 

Κατερίνης πρέπει να είναι πάντοτε ευπρεπείς και λει-
τουργικοί.
Είμαι χαρούμενος που την Τρίτη 30/4 ολοκληρώθη-

καν οι αναγκαίες παρεμβάσεις στον χώρο στάθμευσης 
της πρ. Ριζαρείου, με αποτέλεσμα να εξυπηρετούνται 
πλήρως οι δημότες μας.
Τέλος, θα ήθελα να ανακοινώσω στους δημότες μας 

ότι επίκεινται να γίνουν εργασίες για νέες διαγραμμί-
σεις σε όλους τους χώρους στάθμευσης».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Ολοκληρώθηκαν οι παρεμβάσεις αποκατάστασης στάθμευσης 
στον δημοτικό χώρο της πρ. Ριζαρείου

Περίπου 120.000 μηχανικοί με δικαίωμα ψήφου, όλων 
των ειδικοτήτων, αναμένεται να εκλέξουν τα νέα μέλη 
του Τεχνικού Επιμελητηρίου Ελλάδας, που φέτος συ-
μπληρώνει 100 χρόνια ζωής.
Οι εκλογές, στον μεγαλύτερο επιστημονικό φορέα της 

χώρας έχουν οριστεί για την Κυριακή 19 Μαΐου 2024 και 
το αποτέλεσμά τους είναι ιδιαίτερης σημασίας ενόψει 
και των εκλογών για την Ευρωβουλή.
Η ανακήρυξη των υποψηφιοτήτων έχει γίνει από τα 

τέλη του Μάρτη και τα μέλη του ΤΕΕ αναμένεται να 
εκλέξουν την Αντιπροσωπεία του ΤΕΕ, τις 13 Επιστη-
μονικές Επιτροπές Ειδικότητας, το Ανώτατο Πειθαρχικό 
Συμβούλιο, το Πρωτοβάθμιο Πειθαρχικό Συμβούλιο 
Αθήνας, καθώς και τα μέλη των Νομαρχιακών Επιτρο-
πών.
Στην Πιερία, οι εκλογές θα διεξαχθούν στα γραφεία 

της Νομαρχιακής Επιτροπής Πιερίας του ΤΕΕ/Τμήμα Κε-
ντρικής Μακεδονίας επί της οδού Παναγή Τσαλδάρη 16.

ΕΚΛΟΓΕΣ ΤΕΕ

Στις κάλπες οι μηχανικοί της χώρας - Πού ψηφίζουν 
οι μηχανικοί της Πιερίας

Στη μεγάλη επιμελητηριακή οικογένεια «Πιερία Αύ-
ριο» με επικεφαλής τον κ. Κώστα Πίτσια εντάχθηκε η 
κ. Νικολέτα Τσίγκα για τις ερχόμενες εκλογές.
Μια φρέσκια παρουσία, νέα γυναίκα, μητέρα δύο 

παιδιών με όρεξη για τα κοινά, ελεύθερη επαγγελ-
ματίας στον εμπορικό κλάδο. Συγκεκριμένα με τον 

άντρα της κ. Δαβιτίδη Στάθη διατηρούν στην πόλη 
της Κατερίνης δύο περίπτερα και γνωρίζει τα προβλή-
ματα της ελεύθερης αγοράς και της καθημερινότητας.
Έχει σπουδές στην νοσηλευτική και είναι ελεύθερη 

επαγγελματίας στον δύσκολο κλάδο του εμπορίου τα 
τελευταία χρόνια.

Υποψήφια σύμβουλος 
με τον Κώστα Πίτσια 
η Νικολέτα Τσίγκα
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας
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Πλήρως αναβαθμισμένος παραδόθηκε τη Δευτέρα 13 
Μαΐου αποκλειστικά για τους οδηγούς Ι.Χ. οχημάτων ο 
κλάδος προς Θεσσαλονίκη της σήραγγας Κατερίνης.
Οι εργασίες αναβάθμισης της σήραγγας Κατερίνης 

αυξάνουν το παρεχόμενο επίπεδο ασφάλειας προς 
τους οδηγούς, εφάμιλλο με αυτό των νέων σηράγγων 
του αυτοκινητόδρομου, εναρμονίζοντάς την με τη 

σύγχρονη ευρωπαϊκή νομοθεσία περί ασφαλούς λει-
τουργίας σηράγγων.
Ο αναβαθμισμένος κλάδος προς Θεσσαλονίκη, εκτός 

από την ενσωμάτωση καινοτόμων τεχνολογιών και 
την επαύξηση της αντοχής της σήραγγας σε φωτιά, 
χρησιμοποιεί φωτιστικά τεχνολογίας LED με σκοπό 
τη βελτίωση του φωτισμού, τη μείωση του περιβαλ-

λοντικού αποτυπώματος μέσω της βελτιστοποίησης 
κατανάλωσης ενέργειας και έχει επίσης εξοπλιστεί με 
σύγχρονα μέσα ελέγχου και τηλεχειρισμού των συ-
στημάτων της.
Για τον βέλτιστο συντονισμό και την ετοιμότητα του 

προσωπικού όλων των Υπηρεσιών Έκτακτης Ανάγκης 
(Πυροσβεστική Υπηρεσία, Τροχαία Αυτοκινητόδρο-
μων, ΕΚΑΒ), πραγματοποιήθηκε στη σήραγγα το πρωί 
της Παρασκευής 10 Μαΐου και πριν την παράδοση σε 
κυκλοφορία του κλάδου προς Θεσσαλονίκη, άσκηση 
ετοιμότητας πλήρους κλίμακας.
Η κυκλοφορία θα γίνεται ως ακολούθως:
•	 Για τα οχήματα Ι.Χ. θα διεξάγεται μέσω του 

αναβαθμισμένου – αμφιδρομημένου κλάδου (προς 
Αθήνα και Θεσσαλονίκη), με μία λωρίδα ανά κατεύ-
θυνση και Λωρίδα Έκτακτης Ανάγκης.
•	 Αποκλειστικά για τα οχήματα άνω των 3.5 τ. 

(π.χ. φορτηγά, λεωφορεία) θα διεξάγεται μέσω της 
Περιφερειακής Οδού Κατερίνης, έως την πλήρη πα-
ράδοση της σήραγγας στην κυκλοφορία την άνοιξη 
2025.

Πλήρως αναβαθμισμένος ο κλάδος προς Θεσσαλονίκη 
της σήραγγας Κατερίνης

Από την Αντιδημαρχία Υπηρεσιών Προσχολικής 
Αγωγής και Δημιουργικής Απασχόλησης, ανακοι-
νώνεται ότι οι Παιδικοί και Βρεφονηπιακοί Σταθμοί θα 
δέχονται αιτήσεις εγγραφής για τη νέα σχολική χρονιά 
2024 – 2025, από την Παρασκευή 10 Μαΐου έως 
την Παρασκευή 31 Μαΐου 2024 δια ζώσης στο 
πρωτόκολλο του Δήμου Κατερίνης (Πλ. Δημαρχείου 1) 
αυτοπροσώπως με την προσκόμιση ταυτότητας ή με 
εξουσιοδότηση προς τρίτο πρόσωπο με την προσκόμιση 
ταυτότητας ή ηλεκτρονικά στο katerini@katerini.gr.
Σημειώνεται ότι η διαδικασία αυτή αφορά στην εγ-

γραφή παιδιών με πληρωμή (τροφεία) και όχι στην 
απόκτηση δωρεάν voucher μέσω ΕΣΠΑ. Σε περίπτωση 
που ο γονέας αποκτήσει voucher μετά την ολοκλήρωση 
της διαδικασίας εντός του καλοκαιριού και επιθυμεί την 
εγγραφή του τέκνου του σε Παιδικό ή Βρεφονηπιακό 
Σταθμό του Δήμου η παρούσα αίτηση δεν θα ληφθεί 

υπόψη.

1
1ος 
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ

23510-
29107

ΙΑΣΩΝΟΣ ΚΑΙ 
ΙΕΡΟΜΟΝΑΧΟΥ 
(ΓΩΝΙΑ) 
«ΚΑΤΑΦΥΓΙΩΤΙΚΑ»

2
2ος 
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ

23510-
32392 
23510-
33470

19ης ΜΑΙΟΥ-
ΤΕΡΜΑ ΘΕΟΔ.
ΖΑΦΕΙΡΑΚΗ

3
3ος 
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ

23510-
23903

ΑΓΙΟΥ ΑΝΤΩΝΙΟΥ-
ΣΒΟΡΩΝΟΣ

4
5ος 
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ

23510-
32493 
23510-
36044

ΤΕΝΕΔΟΥ-ΠΑΡ.
ΝΙΚΟΛΑΟΥ 
ΠΛΑΣΤΗΡΑ 
(ΕΓΓΛΕΖΙΚΟΣ)

5 ΠΑΙΔΙΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ ΚΟΡΙΝΟΥ

23510-
41065

ΑΝΑΠΑΥΣΕΩΣ – 
ΚΟΡΙΝΟΣ

6 ΠΑΙΔΙΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ ΛΟΦΟΥ

23510-
98396 ΛΟΦΟΣ

7
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ 
ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΟΥΣ

23510-
79055 ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΟΥΣ 22

8 ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ ΒΑΤΑΝ

23510-
77610 
23510-
77605

ΤΕΡΜΑ 
ΧΑΙΡΩΝΕΙΑΣ

9
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ 
ΕΥΑΓΓΕΛΙΚΩΝ

23510-
47176 ΚΟΛΟΚΟΤΡΩΝΗ 13

10
ΠΑΙΔΙΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ 
ΠΕΡΙΣΤΑΣΗΣ

23510-
73922

ΟΛΥΜΠΟΥ 2 – 
ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να αναζητούν το έντυπο 
της ΑΙΤΗΣΗΣ-ΥΠΕΥΘΥΝΗΣ ΔΗΛΩΣΗΣ, στην ιστοσελίδα 
του Δήμου Κατερίνης: www.katerini.gr
Για τυχόν περαιτέρω πληροφορίες – διευκρινίσεις 

που αφορούν στη συμπλήρωση της αίτησης οι ενδια-
φερόμενοι μπορούν να επικοινωνούν με τα παραπάνω 
τηλέφωνα ή στο γραφείο του Τμήματος Παιδικής και 
Βρεφονηπιακής Μέριμνας στα τηλέφωνα 2351350439 & 
2351037000.

ΓΙΑ ΤΟ ΣΧΟΛΙΚΟ ΕΤΟΣ ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 2024 – ΙΟΥΛΙΟΣ 2025

Εγγραφές στους Παιδικούς και Βρεφονηπιακούς Σταθμούς 
του Δήμου Κατερίνης

Η Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλατα-
μώνος διοργανώνει 5ήμερη Προσκυνηματική Εκδρομή 
στην ηρωική και αγιοτόκο Νήσο της Κύπρου.
Το Προσκύνημα στην Κύπρο θα πραγματοποιηθεί 

από 27 έως 31 Μαΐου. Το Προσκύνημα τελεί υπό την 
ευλογία του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Κίτρους, 
Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεωργίου.
Κατά την πενθήμερη παραμονή στη μεγαλόνησο Κύ-

προ, θα πραγματοποιηθούν επισκέψεις σε Μοναστή-
ρια και άλλα Προσκυνήματα, καθώς και σε μνημεία με 
πολιτιστικό και εθνικό ενδιαφέρον.
Ιδιαίτερα επισημαίνεται ότι προγραμματίστηκε συ-

νάντηση γνωριμίας και επικοινωνίας με τον Σεβασμι-
ώτατο Μητροπολίτη Λεμεσού κ. Αθανάσιο, ο οποίος 
θα κάνει ειδική ομιλία με την παρουσία των προσκυ-
νητών.

Περισσότερες πληροφορίες στα Γραφεία της Ιεράς 
Μητροπόλεως, τηλ. 23510 45085, e-mail: mkitrous@
hotmail.com.

5ήμερη Προσκυνηματική Εκδρομή 
στην Κύπρο
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O Χριστόφορος Περραιβός ήταν μια αμφιλεγόμενη 
ηρωική μορφή της εθνεγερσίας και ένας ασυμβίβα-
στος επαναστάτης των Ελλήνων της Διασποράς. Αυ-
τός ο πολιτικοστρατιωτικός ηγέτης του Αγώνα ήρθε 
και πάλι στην επικαιρότητα με αφορμή την πρόσφατη 
εκδήλωση του Πολιτιστικού Συλλόγου των Νέων Πό-

ρων στο Αντάμωμα των Πολιτιστικών Συλλόγων του 
Δήμου Δίου-Ολύμπου που πραγματοποιήθηκε στο 
San Panteleimon Hotel στην Παραλία του Νέου Πα-
ντελεήμονα. Εκεί ο Σύλλογος των Νέων Πόρων και ο 
Αντιδήμαρχος Απόστολος Τζόβας έθεσαν το θέμα της 
ανάδειξης του Αγώνα του Χριστόφορου Περραιβού 

που καταγόταν από την Παλιά Πούρλια στην Αντιπε-
ριφερειάρχη Σοφία Μαυρίδου. Ο τοπικός Σύλλογος τα 
επόμενα χρόνια θα ασχοληθεί με την σχετική ιστορική 
έρευνα βασιζόμενος στο δάσκαλο και ιστορικό ερευ-
νητή Νικόλαο Β. Σαϊδέ. 
Ο Χριστόφορος Περραιβός γεννήθηκε στις 3 Απριλί-

ου του έτους 1773 στους Παλαιούς Πόρους (Πούρλια) 
Πιερίας. Απεβίωσε στις 4 Μαΐου του έτους 1863 στην 
Αθήνα. Υπήρξε στρατιωτικός, πολιτικός, δάσκαλος, 
στιχουργός και συγγραφέας. Το 1817 γίνεται μέλος 
της Φιλικής Εταιρίας κατ’ εντολή της εταιρίας και 
αναλαμβάνει να 
προετοιμάσει την 
μεγάλη εξέγερση 
του 1821. Μετά 
το θάνατο του 
Καραϊσκάκη ο 
Περραιβός τίθεται 
υπό τις διαταγές 
του Υψηλάντη και 
τον ακολουθεί στις 
εκστρατείες κατά 
των Τούρκων. 
Στενός συνεργάτης 
του Ρήγα Βελε-
στινλή στην κυριο-
λεξία διατρέχει όλη 
την Ελλάδα. 

Χριστόφορος Περραιβός από την Παλιά Πούρλια: 
O πολιτικοστρατιωτικός ηγέτης των Ελλήνων της Διασποράς 

στην Εθνεγερσία

Ο Χριστόφορος Περραιβός και ο Ρήγας 
Βελεστινλής σε ξυλοαγιογραφίες 

της Παναγιάς του Ολύμπου που φιλοτέχνησε ο 
αγιογράφος-εικαστικός Γιώργος Βροντινός (δωρεά 

της Ιωάννας Ν. Παπανικολαόυ 
στους Πολιτιστικούς Συλλόγους Νέων Πόρων και 

Σκοτίνας)

Η Κατερίνα Πλέσια-Ευσταθοπούλου που κατά-
γεται από το Λιτόχωρο είναι υποψήφια για τις Ευρωε-
κλογές με το ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής. Για την υποψη-
φιότητα της δήλωσε:
«Η ανακοίνωση της υποψηφιότητάς μου στο ευ-

ρωψηφοδέλτιο του ΠΑΣΟΚ αποτελεί μεγάλη τιμή και 
ήθελα να ευχαριστήσω τον Πρόεδρο Νίκο Ανδρουλά-
κη για την εμπιστοσύνη του.
Παιδί της γενιάς της κρίσης, μέλος του απόδημου 

Ελληνισμού, πιστεύω ότι η πατρίδα μας πρέπει να έχει 
καλύτερες προοπτικές για να κρατήσει τα παιδιά της.
Στρατεύομαι σε έναν αγώνα για μια Ελλάδα δημι-

ουργική και παραγωγική, μια Ελλάδα με ένα παρα-
γωγικό μοντέλο που να αξιοποιεί και να ενσωματώνει 
τους δυναμικούς πόρους που διαθέτει. Οι απόδημοι 
Έλληνες από τον χώρο των οποίων προέρχομαι, θα 
δώσουμε την μάχη για μια καλύτερη πορεία της χώ-
ρας και μια διακριτή θέση στο ευρωπαϊκό εγχείρημα».
ΤΟ ΒΙΟΓΡΑΦΙΚΟ ΤΗΣ
Πλέσια-Ευσταθοπούλου Αικατερίνη: Η Αικατε-

ρίνη (Κατερίνα) Πλέσια-Ευσταθοπούλου γεννήθηκε 

και μεγάλωσε στη Θεσσαλονίκη. Σπούδασε στη Πο-
λυτεχνική Σχολή του Δ.Π.Θ. και είναι διπλωματούχος 
Μηχανικός Περιβάλλοντος και Πολιτικός Μηχανικός. 
Συνέχισε με μεταπτυχιακές σπουδές στο Cambridge 
University και αποφοίτησε με διάκριση στο αντικείμε-
νο της Βιώσιμης Ανάπτυξης. Ως φοιτήτρια διετέλεσε 
μέλος της ΠΑΣΠ Ξάνθης. Εργάσθηκε ως Μηχανικός 
Περιβάλλοντος από το 2013 έως και το 2017 με ει-
δίκευση σε Μελέτες Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 
σε έργα υποδομών στα οποία εφάρμοσε μεθόδους 
βιώσιμης διαχείρισης. Είναι επιθεωρητής συστημάτων 
διασφάλισης ποιότητας και έχει υλοποιήσει συστήμα-
τα σε τεχνικές εταιρείες. Μετά από τις μεταπτυχιακές 
σπουδές της εργάζεται ως Σύμβουλος Επιχειρήσεων 
με ειδίκευση σε εφαρμογή νέων τεχνολογιών σε εται-
ρείες Κοινής Ωφέλειας με έμφαση στην – προώθηση 
πολιτικών κυκλικής οικονομίας – βελτιστοποίηση 
διεργασιών και απόδοσης συστημάτων – δημιουργία 
στρατηγικής μηδενικής κατανάλωσης. Διαμένει στο 
Λονδίνο από το 2017 και είναι μέλος της επιτροπής 
εκλογικού αγώνα του ΠΑΣΟΚ.

Κατερίνα Πλέσια: Mια Λιτοχωρίτισσα για την Ευρωβουλή
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Με επιμνημόσυνη δέηση και κατάθεση στεφάνων 
τιμήθηκε την Πέμπτη 9 Μαΐου η λήξη του Δευτέρου 
Παγκοσμίου Πολέμου, στο Μνημείο της Πλατείας 
Ελευθερίας της Κατερίνης.
Τρισάγιο τελέστηκε στον χώρο κατάθεσης 
στεφάνων. Έπειτα ακολούθησε κατάθεση 
στεφάνων από την εκπρόσωπο της Κυβέρνησης 
Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου, τον εκπρόσωπο της 
Βουλής των Ελλήνων Φώντα Μπαραλιάκο, την 
Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, την 
Αναπληρώτρια Δημάρχου Ελίνα Διαμαντοπούλου, 
τον Αναπληρωτή Διοικητή Φρουράς Π.Ε. Πιερίας και 
Διοικητή της XXIV Τ.Θ. Ταξιαρχίας Λιτοχώρου, τον 
Αναπληρωτή Αστυνομικό Διευθυντή Πιερίας, τον 
Διοικητή Πυροσβεστικών Υπηρεσιών Π.Ε. Πιερίας 
τον Λιμενάρχη Σκάλας Κατερίνης, από τη Διοικούσα 

Επιτροπή Πιερίας της Νέας Δημοκρατίας και από τη 
Νομαρχιακή Επιτροπή του ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική 
Συμμαχία Πιερίας. 
Οι εκδηλώσεις έληξαν με την ανάκρουση του Εθνικού 
Ύμνου.
H Υφυπουργός Ανάπτυξης Α. Μάνη – 
Παπαδημητρίου εκπρόσωπος της κυβέρνησης 
Εκπρόσωπος της κυβέρνησης στις εκδηλώσεις 
ήταν η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – 
Παπαδημητρίου. Μετά το τέλος των εκδηλώσεων, η 
Υφυπουργός Ανάπτυξης δήλωσε: 
«Σήμερα, επέτειος της λήξης του Δευτέρου 
Παγκοσμίου Πολέμου, τιμούμε αυτούς που έπεσαν 
στον αγώνα ενάντια στα στρατεύματα κατοχής και 
μας δίδαξαν με το παράδειγμά τους, πως η ελευθερία 

είναι το πολυτιμότερο αγαθό.
Είναι επίσης μια υπενθύμιση για το αδιαμφισβήτητο 
χρέος μας να υπερασπιζόμαστε τις αξίες μας και να 
διαφυλάττουμε την ελευθερία και τη δημοκρατία με 
τον ίδιο ζήλο και αφοσίωση».
Εκπρόσωπος της Βουλής των Ελλήνων ο 
Βουλευτής Φώντας Μπαραλιάκος 
Ως εκπρόσωπος του Προέδρου της Βουλής των 
Ελλήνων κ. Κωνσταντίνου Τασούλα συμμετείχε 
στις εκδηλώσεις εορτασμού ο Βουλευτής 
Πιερίας κ. Φώντας Μπαραλιάκος. Μετά το πέρας 
των εκδηλώσεων ο κ. Μπαραλιάκος δήλωσε 
χαρακτηριστικά: «Η 9η Μαΐου, ημέρα λήξης του 
Β´ Παγκόσμιου πολέμου είναι μια ημέρα απόδοσης 
της οφειλόμενης τιμής και σεβασμού στους ήρωες 
προγόνους μας που αντιστάθηκαν, πολέμησαν 
και θυσιάστηκαν μένοντας πιστοί στα ιδανικά της 
ελευθερίας και της εθνικής ανεξαρτησίας. Η Ιστορία, 
μας διδάσκει ότι η δημοκρατία χρειάζεται συνεχή 
προσοχή και αγώνα. Μας διδάσκει, επίσης, ότι η 
αλληλεγγύη και η ενότητα 
μπορούν να νικήσουν 
το φασισμό και κάθε 
μορφής μισαλλοδοξία. 
Και αυτό αποτελεί ισχυρό 
δίδαγμα, για εμάς τους 
μεταγενέστερους, καθώς 
η ιστορική μνήμη αποτελεί 
εθνική περιουσία. Το 
μήνυμα είναι σαφές : 
ΠΟΕ πια φασισμός και 
ναζισμός».

Τιμήθηκε στην πόλη της Κατερίνης η λήξη 
του Β’ Παγκοσμίου Πολέμου

Με λαμπρότητα εορτάστηκε την Παρασκευή 10 Μα-
ΐου, η μνήμη του Μεγαλομάρτυρος Αγίου Γεωργίου 

του Τροπαιοφόρου, προστάτη του Στρατού Ξηράς.
Στο επίκεντρο των εορταστικών εκδηλώσεων στην 

Πιερία ήταν η 24η Ταξιαρχία Λιτοχώρου. Οι αντίξο-
ες καιρικές συνθήκες τροποποίησαν το πρόγραμμα 

εορτασμού ο οποίος έγινε σε αίθουσα της Ταξιαρχίας 
παρουσία του νέου Υποδιοικητή της 24ης Ταξιαρχίας 
Λιτοχώρου Συνταγματάρχη (ΠΖ) Βασίλειου Κολιού.
Στο Στρατόπεδο «Μπαλανίκα» τίμησαν με την 

παρουσία τους τις εκδηλώσεις ο εκπρόσωπος του 
Μητροπολίτη Κίτρους, ο Βουλευτής Πιερίας της Νέας 
Δημοκρατίας Σπύρος Κουλκουδίνας, ο εκπρόσωπος 
του Βουλευτή Ξενοφώντα Μπαραλιάκου, ο Αντιδή-
μαρχος Δίου – Ολύμπου Γιάννης Πούλιος, ο Πρόεδρος 
του Επιμελητηρίου Πιερίας Ηλίας Χατζηχριστοδούλου, 
καθώς και εκπρόσωποι των σωμάτων ασφαλείας, φο-
ρέων και συλλόγων της Πιερίας.
Μετά και την ανάγνωση της ημερήσιας διαταγής από 

τον Διοικητή της 26 ΕΜΕ Αντισυνταγματάρχη (ΤΘ) 
Χρήστο Μόκα, οι εκδηλώσεις ολοκληρώθηκαν με την 
καθιερωμένη δεξίωση στους προσκεκλημένους.

Τον προστάτη του Στρατού Άγιο Γεώργιο τίμησε 
η Ταξιαρχία Λιτοχώρου
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 7Ρεπορτάζ
Η έντονη ανεμοθύελλα που έπληξε περιοχές της Δ.Ε. 

Δίου τη Μεγάλη Παρασκευή αποτέλεσε το τελικό χτύ-
πημα στη φετινή παραγωγή ακτινιδίων, καθώς βρήκε 
τα φυτά πάνω στην ανθοφορία, καταστρέφοντας το 
μεγαλύτερο μέρος της παραγωγής.
Οι καλλιεργητές είναι σε απόγνωση, καθώς βρίσκο-

νται αντιμέτωποι με το ερώτημα της επιβίωσης. Η ζη-
μία αγγίζει το 80%, ενώ τις επόμενες ημέρες θα φανεί 
ακόμη περισσότερο το μέγεθος της καταστροφής.
Σε μια προσπάθεια να ανακτήσουν τις απώλειές τους 

και να ανασάνουν από την οικονομική κρίση που τους 
απειλεί, οι αγρότες στρέφονται προς την κυβέρνηση 
για αποζημιώσεις, καθώς ο ΕΛΓΑ αυτή τη ζημία δεν 
την καλύπτει. Επίσης, οι αγρότες αιτούνται να αλλάξει 
ο κανονισμός του ΕΛΓΑ ώστε να καλύπτονται όλες οι 
ζημιογόνες αιτίες που πλήττουν την παραγωγή τους.
Η καλλιέργεια ακτινιδίων αποτελεί έναν σημαντικό 

πυλώνα για την οικονομία της Πιερίας. Μόνο στην εν 
λόγω περιοχή παράγεται το 40 έως 45% της ελληνι-
κής παραγωγής αυτού του φρούτου. Η απώλεια της 
παραγωγής των ακτινιδίων θα μπορούσε να έχει σο-
βαρές επιπτώσεις στην τοπική οικονομία.
«Μετά τη μεγάλη θεομηνία που είχαμε στις 4 

Μαρτίου, όπου έπεσε μεγάλη ποσότητα νερού και 
χαλαζόπτωση, περάσαμε μεγάλες μέρες ανομβρίας 
μέσα στον Απρίλιο, ενώ είχαμε τρεις ανεμοθύελλές 
με αποκορύφωμα τη Μεγάλη Παρασκευή. Όλα αυτά 
τα καιρικά φαινόμενα είχαν τεράστιες επιπτώσεις 
στις παραγωγές μας. Πρέπει να βρεθεί λύση για να 
αποζημιωθούν οι παραγωγοί μας, καθώς οι εν λόγω 
ζημίες δεν καλύπτονται από τον ΕΛΓΑ. Έχει τελειώσει 
η χρονιά για εμάς, έχουμε καταστραφεί», ανέφερε ο 
Πρόεδρος της ΠΕΣΚΟ Κονταριώτισσας – Αγίου Σπυρί-

δωνα Ηλίας Γκρίνιας.
«Η ζημία είναι μεγάλη. Η τελευταία θεομηνία τε-

λείωσε τα ακτινίδια στην περιοχή μας. Σε σύντομο 
χρονικό διάστημα θα φανεί ακόμη μεγαλύτερη ζημία. 
Θα ξεπεράσει το 80% Είναι πρωτοφανές αυτό, γιατί η 
ανεμοθύελλά ήταν την περίοδο που αναπτύσσονταν 
το περιβόλι», τόνισε ο Πρόεδρος του Α.Σ. Καρίτσας 
Διονύσης Φόλιος.
Την Τρίτη 7 Μαΐου 2024, με πρωτοβουλία του Προ-

έδρου της ΠΕΣΚΟ Κονταριώτισσας Ηλία Γκρίνια, έγινε 
σύσκεψη στα γραφεία του Αγροτικού Συνεταιρισμού, 
με θέμα τον καθορισμό κινήσεων για τις αποζημιώσεις 
των παραγωγών. Στη σύσκεψη συμμετείχαν οι Πρό-
εδροι των Α.Σ. Καρίτσας, Δίου και Αγίου Σπυρίδωνα. 
Σημειώνεται πως οι αγρότες ζητούν συνάντηση και 
με τον Πρωθυπουργό για να του θέσουν το τεράστιο 
πρόβλημα που αντιμετωπίζουν.

ΣΕ ΑΠΟΓΝΩΣΗ ΟΙ ΑΓΡΟΤΕΣ 

Μεγάλη καταστροφή στην παραγωγή ακτινιδίων 

Εν όψει των επικείμενων πληρωμών αλλά και την έναρξη 
του ΟΣΔΕ 2024, η Κοινοπραξία Αγροτικών Συνεταιρισμών 
Όλυμπος-Πιέρια είναι έτοιμη να εξυπηρετήσει τους αγρότες 
της Πιερίας σε αγροτικά θέματα, όπως:
•	 Πληρωμές συνδεδεμένων
•	 Πληρωμές οικολογικών σχημάτων
•	 Επιστροφή Φ.Π.Α. σε παραγωγούς ειδικού καθε-

στώτος
•	 Μεταβιβάσεις δικαιωμάτων
•	 Μητρώο αγροτών
Η εταιρεία βρίσκεται πάντα μπροστά και αυτό το οφείλει 

στους χιλιάδες παραγωγούς που την εμπιστεύονται για τη 
σωστή και έγκυρη ενημέρωση σε:
•	 Επιδοτήσεις
•	 Προγράμματα Αγροτικής Ανάπτυξης
•	 Σχέδια βελτίωσης
Κάθε χρόνο έχει παρατηρηθεί ότι αυξάνεται ο αριθμός 

προσέλευσης. Όλο και περισσότεροι αγρότες επιλέγουν την 
Κοινοπραξία Αγροτικών Συνεταιρισμών Όλυμπος – Πιέρια 

για την:
•	 Γνώση
•	 Εμπειρία
•	 Εμπρόθεσμη υποβολή ΟΣΔΕ
•	 Σωστή πληρωμή
•	 Ένταξη σε προγράμματα (π.χ.Νέοι αγρότες)
Για οποιαδήποτε πληροφορία, μπορείτε να επικοινωνή-

σετε ή να επισκεφτείτε τα γραφεία που βρίσκονται:
Κατερίνη, Χατζόγλου 48, τηλέφωνα:2351440950, 

2351078658
Καρίτσα, Α.Σ. Καρίτσας, τηλέφωνο:2351053577
Κολινδρός, Μεγ. Αλεξάνδρου 38, τηλέφωνο: 

2353031600
Αιγίνιο, Α.Σ. Σφενδάμης, Γ. Αβέρωφ 6, τηλέφω-

νο:2353022110
Ρητίνη-Βρύα, υπεύθυνος περιοχής Νίκος Ρουμπακιάς, 

τηλ 6970443676
Σκοτίνα, Παντελεήμονας, Πλαταμώνας, Νέοι Πόροι, 

υπεύθυνη περιοχής Ηλέκτρα Αγοραστού, τηλ 6947759031

Υπεύθυνη ενημέρωση και εξυπηρέτηση 
από την Κοινοπραξία Αγροτικών 

Συνεταιρισμών «Όλυμπος-Πιέρια» 

Ο συγγραφέας του βιβλίου «Στη σκιά των αναμνήσεων» Ελευθέριος Ζήση Μα-
κρής, ενός πονήματος στο οποίο ξετυλίγονται οι αναμνήσεις μιας αλλοτινής Κατε-
ρίνης των μεταπολεμικών και μετέπειτα χρόνων, συναντήθηκε με τον φιλόλογο 
και συγγραφέα Αντώνη Κάλφα, ο οποίος θα παρουσιάσει το περίγραμμα του συγ-
γράμματος, ασφαλώς για το συντονισμό της παρουσίασης του εγχειρήματος.
Το βιβλίο, το οποίο θα παρουσιαστεί αύριο Τετάρτη 22 Μαΐου 2024 στις 7:00 

μ.μ. στο Πνευματικό Κέντρο Κατερίνης, εξιστορεί τα όσα βίωσε ο Ελευθέριος 
Μακρής μαζί με την οικογένειά του στην Κατερίνη των πολεμικών χρόνων, τις 

μεταπολεμικές δυσκολίες, την καθη-
μερινότητα, τη νιότη, τις γειτονιές, 
τα στέκια της πόλης, τις αγροτικές 
εργασίες και τις δημιουργικές επι-
λογές, τα μαθησιακά βήματα, τους 
χώρους συνάντησης και τα παρτάκια 
των νέων, το σφαιριστήριο του, τους 
φίλους συντοπίτες, την αγάπη για τη 
φύση, τις σπουδές, την επαγγελματι-
κή σταδιοδρομία, την οικογένεια.
Στο περίγραμμα του βιβλίου των 

αναμνήσεων, στις σελίδες του οποί-

ου αναδεικνύεται μοναδικό φωτογραφικό υλικό με πρόσωπα και εικόνες των 
άλλων χρόνων, ο συγγραφέας, εστιάζει: «Η ζωή είναι ένα ποτήρι δροσερό νερό. 
Πίνεις, πίνεις, αλλά δεν ξεδιψάς, Οι νεότεροι θα μάθουν τις πτυχές της ζωής μου, 
αλλά και τα γεγονότα και τις συνθήκες που 
επικρατούσαν στην Ελλάδα εκείνη την εποχή». 
Ο πολυγραφότατος Αντώνης Κάλφας, επιση-
μαίνει: «Ο Λευτέρης Μακρής αισθάνθηκε την 
ανάγκη να μιλήσει για όσα είδε και έζησε στα 
όντως δύσκολα χρόνια της περιόδου 1940-
1960, αλλά και μετέπειτα. Και τα περιγράφει 
με απλότητα, σοβαρότητα και χιούμορ, φρο-
ντίζοντας να βρίσκεται όσο γίνεται πιο κοντά 
στην πραγματικότητα την οποία περιγράφει 
(χρονιές, άνθρωποι, σπίτια, δρόμοι και πλατεί-
ες της πόλης). Στο σύγγραμμα “Στη σκιά των 
αναμνήσεων”, ο Ελευθέριος Μακρής ξεδιπλώνει 
βιωματικά μια κατάθεση ψυχής και μας αναμέ-
νει συνταξιδιώτες στην Κατερίνη του ρομαντι-
κού χτες».
Ρεπορτάζ: Περικλής Χατζηγιάννης

Προετοιμάζοντας την παρουσίαση του πονήματος 
«Στη σκιά των αναμνήσεων»
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Η Διεύθυνση Δασών Πιερίας μετά από αιτήματα πο-

λιτών, ορειβατών και επισκεπτών του βουνού, προέβη 
κατά την διάρκεια της Μεγάλης Εβδομάδας, σε αποκα-
τάσταση κατά θέσεις της βατότητας του μονοπατιού 
Ε4, από τα Πριόνια προς τα καταφύγια του Ολύμπου.

Αυτό συνέβη διότι το μονοπάτι Ε4 υπέστη σοβαρές 
ζημιές από την κακοκαιρία Daniel, με αποτέλεσμα να 
καταστεί δύσβατο ή και απροσπέλαστο κατά θέσεις, 
πράγμα το οποίο δυσχέρανε την τροφοδοσία των 
καταφυγίων και την πρόσβαση των επισκεπτών στο 
βουνό.
Επίσης μετά από ενέργειες της υπηρεσίας, εγκρίθηκαν 

2 μελέτες που υποβλήθηκαν από την Πιερική Αναπτυ-
ξιακή Α.Ε. σε συνεργασία με τον Δήμο Δίου – Ολύμπου 
και την Υποδιεύθυνση Τεχνικών Έργων Π.Ε. Πιερίας, 

συνολικού προϋπολογισμού 1.217.239 € (703.200 € 
και 514.039 €) για την πλήρη αναβάθμιση και αποκα-
τάσταση του βασικού μονοπατιού Ε4 από τους Μύλους 
Λιτοχώρου έως το Καταφύγιο Σπ. Αγαπητός, καθώς και 
7 μονοπατιών πεζοπορίας στον Κ. Όλυμπο και στον Β. 
Όλυμπο, μετά από πρόσκληση υποβολής προτάσεων 
του ΥΠΕΝ και του ΟΦΥΠΕΚΑ.
Η Δ/νση Δασών Πιερίας, σε συνεργασία με όλους 

τους φορείς, είναι σε επικοινωνία με το ΥΠΕΝ για την 
εξ’ ολοκλήρου χρηματοδότηση των ανωτέρω μονο-
πατιών, προκειμένου να επιτευχθεί η πλήρης αποκα-
τάσταση και βελτίωσή τους, με βάση τις τελευταίες 
σύγχρονες προδιαγραφές ασφαλείας.
Η αποκατάσταση κρίνεται ζωτικής σημασίας, προκει-

μένου η επίσκεψη στον ορεινό όγκο του Ολύμπου να 
γίνεται με ασφάλεια.
Τέλος, σας πληροφορούμε ότι η Διεύθυνση Δασών 

Πιερίας έχει ξεκινήσει τον σχεδιασμό ανακατασκευής 
του φυλακίου της κύριας εισόδου του Εθνικού Πάρκου 
του Ολύμπου στο Λιτόχωρο, το οποίο θα ολοκληρωθεί 
το προσεχές διάστημα.

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΑΣΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ 

Αποκατάσταση κατά θέσεις της βατότητας του μονοπατιού Ε4

Η Διεύθυνση Δασών Πιερίας, σε συνέχεια της αποκα-
τάστασης του μονοπατιού Ε4 από τα Πριόνια προς τα 
καταφύγια του Ολύμπου ενημερώνει ότι στο πλαίσιο 
του σχεδιασμού για την τουριστική ανάπτυξη του Ολύ-
μπου με γνώμονα την ασφάλεια των επισκεπτών στον 
ορεινό όγκο, υπήρξε συνεργασία και άμεσος συντονι-
σμός με την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. Μαυρίδου 
Σοφία και τον Δήμαρχο Δίου Ολύμπου κ. Γερολιόλιο 
Βαγγέλη για την έγκριση των αντίστοιχων μελετών.
Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας, σε συνεργασία με 

τον Δήμο Δίου-Ολύμπου, χρηματοδότησε το έτος 2023 
τη σύνταξη και την ωρίμανση δύο μελετών συνολικού 
προϋπολογισμού 1.217.239 € (703.200 € και 514.039 
€), οι οποίες ολοκληρώθηκαν μέσω Πιερικής Αναπτυξι-
ακής Α.Ε. Ο.Τ.Α, κατατέθηκαν στην Διεύθυνση Δασών 
και κατόπιν εισηγήσεων, εγκρίθηκαν από την Δ/νση 
Συντονισμού και Επιθεώρησης Δασών Μακεδονίας – 

Θράκης του ΥΠΕΝ, στις 18-4-2024.
Για την άμεση υλοποίηση των έργων υποβλήθηκαν 

δύο αιτήσεις χρηματοδότησης από την Περιφερειακή 
Ενότητα και τον Δήμο Δήμου Ολύμπου προς το ΥΠΕΝ 
και συγκεκριμένα στην Πρόσκληση για την υποβολή 
προτάσεων του Οργανισμού Φυσικού Περιβάλλοντος 
και Κλιματικής Αλλαγής (Ο.ΦΥ.ΠΕ.Κ.Α.) για τη «Δη-
μιουργία εθνικού δικτύου μονοπατιών και διαδρομών 
πεζοπορίας».
Οι μελέτες είναι οι ακόλουθες:
«Μελέτη συντήρησης, Αναβάθμισης & Εκσυγχρονι-

σμού δύο (2) ορειβατικών διαδρομών που αναπτύσ-
σονται εντός του ορεινού όγκου του Ολύμπου, για 
τη δημιουργία δικτύου μονοπατιών του Δήμου Δίου 
– Ολύμπου», με συνολικό προϋπολογισμό 703.200 €, 
με σύνολο ορειβατικών διαδρομών 16.180 μέτρων και 
αφορά κυρίως το μονοπάτι Ε4 από τους Μύλους Λιτο-
χώρου έως το Καταφύγιο Σπ. Αγαπητός.
«Μελέτη Συντήρησης & Σήμανση 7 ορειβατικών δι-

αδρομών Ολύμπου – Κάτω Ολύμπου», με συνολικό 
προϋπολογισμό 514.034,99 € και αφορούν τις ακόλου-
θες διαδρομές:
•	 Άγιοι Απόστολοι – Παπά Αλώνι – Μαστορούλι 

μήκους 16.630 μέτρων.
•	 Αγία Κόρη – Πετρόστρουγκα 11.050 μέτρων.
•	 Άγιος Βασίλειος – Άγιος Κωνσταντίνος – Κορο-

μηλιά – Πετρόστρουγκα 9.380 μέτρων.
•	 Κορομηλιά – Σέλωμα – Μάνα – Σταυρός 8.590 

μέτρων.
•	 Παλαιός Παντελεήμωνας – Παλαιοί Πόροι 

4.330 μέτρων.
•	 Παλαιός Παντελεήμωνας – Άνω Σκοτίνα 6.290 

μέτρων.
•	 Παλαιός Παντελέημωνας – Βρύση Κατή 8.310 

μέτρων.
Η Δ/νση Δασών Πιερίας, 

σε συνεργασία με όλους 
τους φορείς, είναι σε επι-
κοινωνία με το ΥΠΕΝ για 
την εξ’ ολοκλήρου χρημα-
τοδότηση των ανωτέρω μο-
νοπατιών, προκειμένου να 
επιτευχθεί η πλήρης αποκα-
τάσταση και βελτίωσή τους, 
με βάση τις τελευταίες 
σύγχρονες προδιαγραφές 
ασφαλείας. Η αποκατά-
σταση κρίνεται ζωτικής 
σημασίας, προκειμένου η 
επίσκεψη στον ορεινό όγκο 
του Ολύμπου να γίνεται με 
ασφάλεια.

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΑΣΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ

Μελέτες αποκατάστασης μονοπατιών Ολύμπου σε 
συνεργασία με την Π.Ε. Πιερίας και τον Δήμο Δίου – Ολύμπου

Αντιπροσωπεία της αδελφοποιημένης με την Κατε-
ρίνη πόλης Moosburg Αυστρίας, υποδέχτηκε στο γρα-
φείο του, ο Δήμαρχος Κατερίνης, Ιωάννης Ντούμος. 
Στο επίκεντρο της επίσκεψης τέθηκε η ανάπτυξη των 
πολύχρονων δεσμών φιλίας και δημιουργικής συνερ-
γασίας των δύο Δήμων.
«Η ουσία του θεσμού της αδελφοποίησης των Δή-

μων μας βρίσκεται στη συνέχιση μιας βιώσιμης και 
πολυεπίπεδης σχέσης συνεργασίας, την οποία θα 
ενισχύσουμε τα επόμενα χρόνια» τόνισε ο Δήμαρχος, 
Ιωάννης Ντούμος.
Ο επικεφαλής της αποστολής της Αυστριακής πόλης, 

Δήμαρχος Herbert Gaggl, αφού συνεχάρη για την 
εκλογή του στον Δήμο Κατερίνης τον κ. Ντούμο ευ-
χήθηκε καλή θητεία στη νέα διοίκηση, ενώ εξέφρασε 
τη βεβαιότητα ότι η αδελφοποίηση θα ενισχυθεί τα 
επόμενα χρόνια, καθώς αυτό αποτελεί αμοιβαία βού-
ληση. Παράλληλα, προσκάλεσε τον Δήμαρχο Κατερί-
νης, στην παγκόσμια Μαθητιάδα, στο Klagenfurt της 
Αυστρίας, το προσεχές καλοκαίρι, πρόταση την οποία 
ο κ. Ντούμος έκανε αποδεκτή.
Η συνάντηση, στην οποία συμμετείχαν και οι Αντι-

δήμαρχοι Κατερίνης Χαράλαμπος Οφίδης, Νίκος 
Τσιαμπέρας, ο συμπατριώτης μας πρώην Δημοτικός 

Σύμβουλος Μάϊνταλ Δημήτρης Ασαρίδης, στελέχη του 
Δήμου Moosburg, ολοκληρώθηκε με ανταλλαγή ανα-
μνηστικών.
Αξίζει να σημειωθεί, 

ότι στη διάρκεια της 
παραμονής στην πόλη 
μας, η αντιπροσωπεία 
του Δήμου Moosburg 
έχει προγραμματίσει 
σειρά επαφών με τοπι-
κούς φορείς και συλλό-
γους, ενώ τη δεύτερη 
ημέρα του Πάσχα πα-
ρέστη στην αναβίωση 
του εθίμου των αυγο-
μαχιών, στον Άνω Άγιο 
Ιωάννη.

Υποδοχή αντιπροσωπείας του Δήμου Moosburg Αυστρίας 
από τον Δήμαρχο Κατερίνης

ΙΩΑΝΝΗΣ ΝΤΟΥΜΟΣ: ΘΑ ΕΝΙΣΧΥΣΟΥΜΕ ΤΗΝ ΑΜΟΙΒΑΙΑ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΤΩΝ ΔΗΜΩΝ ΜΑΣ
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Παραδόθηκε το πρωί της Δευτέρας 13 Μαΐου 2024, 

όπως αρχικά είχε προγραμματιστεί το ένα τμήμα 
κυκλοφορίας της σήραγγας της Κατερίνης. Προηγή-
θηκαν οι απαραίτητες εργασίες για την ενίσχυση της 
ασφάλειας στην κίνηση των διερχομένων οχημάτων, 
καθώς και για τη μείωση του ενεργειακού αποτυπώ-
ματος που ξεπερνά το 50%
Η παράδοση στην κυκλοφορία της σήραγγας –με 

κατεύθυνση από Αθήνα προς Θεσσαλονίκη- έγινε 
παρουσία του Υφυπουργού Υποδομών Νίκου Ταχιάου 
και του Γενικού Διευθυντή της Αυτοκινητόδρομος Αι-
γαίου Κώστα Κολογήρου. Παρόντες, οι Βουλευτές Πι-
ερίας Φώντας Μπαραλιάκος και Σπύρος Κουλκουδίνας, 
ο Διευθυντής του πολιτικού γραφείου της Υφυπουρ-
γού Άννας Μάνη, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία 
Μαυρίδου, ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, 

ο Αστυνομικός Διευθυντής Πιερίας κ. Κουκουσέλας, 
ο Διευθυντής Τροχαίας Αυτοκινητοδρόμου τμήματος 
Πιερίας Χρήστος Βλάχος, καθώς και ο πρόεδρος της 
ΕΓΝΑΤΙΑΣ Οδού και πρώην Υφυπουργός Γιώργος 
Κωνσταντόπουλος.
Για ένα πάρα πολύ μεγάλο και δύσκολο έργο, με επί-

κεντρο την ασφάλεια διερχομένων οχημάτων και κα-
τοίκων της περιοχής, έκανε λόγο στις δηλώσεις του, ο 
Υφυπουργός Υποδομών Νίκος Ταχιάος.
Οι συγκεκριμένες σήραγγες παραδόθηκαν προ 20ετί-

ας, χωρίς να έχουν τις απαραίτητες προδιαγραφές. Το 
συγκεκριμένο τμήμα, είπε ο Υφυπουργός, είχε γίνει 
από τα πρώτα και για αυτό ήταν απαραίτητες οι τε-
χνικές παρεμβάσεις ώστε να πληροί όλες τις προϋπο-
θέσεις ασφάλειας που πλέον ισχύουν. «Παραδίδουμε 
τη σήραγγα με το ρεύμα κατεύθυνσης προς Θεσσα-

λονίκη ο οποία πλέον είναι οπλισμένη με τα μέγιστα 
επίπεδα ασφαλείας», διαβεβαίωσε ο κ. Ταχιάος.
Ο κ. Ταχιάος κατανόησε τις «γκρίνιες» των τοπικών 

παραγόντων για τα προβλήματα που δημιουργούνται 
από τα έργα –ενόψει μάλιστα και της θερινής περιό-
δου- αλλά όπως είπε, η ολοκλήρωσή τους δεν είναι 
εύκολη υπόθεση. Υπενθύμισε δε πως «όλοι έχουν 
καταλάβει ότι ο σημαντικότερος παράγοντας στη δια-
χείριση των μετακινήσεων, είναι η ασφάλεια».
Από την πλευρά του, ο Γενικός Διευθυντής της Αυ-

τοκινητόδρομος Αιγαίου Κώστας Καλογήρου δήλωσε 
προς πρόκειται για ένα σημαντικό έργο κυρίως για 
την οδική ασφάλεια αλλά και λόγω ενεργειακού απο-
τυπώματος. «Αντιμετωπίσαμε πολλές δυσκολίες, αλλά 
με τη συνεργασία του Υπουργού και των φορέων 
ολοκληρώσαμε εγκαίρως αυτήν τη φάση και ατενί-
ζουμε με αισιοδοξία την κατασκευή και υλοποίηση 
του νότιου κλάδου. Αισιοδοξούμε ότι σε έναν χρόνο 
από σήμερα όλη η σήραγγα θα είναι σε κυκλοφορία», 
είπε χαρακτηριστικά.
Ο κ. Καλογήρου δεν παρέλειψε να ευχαριστήσει 

τον κ. Ταχιάο για το ενδιαφέρον του στην υλοποίηση 
του έργου, καθώς και τους τοπικούς φορείς για την 
υπομονή τους και τον εποικοδομητικό διάλογο που 
προηγήθηκε ώστε να βρεθούν οι καλύτερες δυνατές 
λύσεις που θα περιορίσουν την ταλαιπωρία των πολι-
τών.

ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΤΟΥ ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΥ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΝΙΚΟΥ ΤΑΧΙΑΟΥ

Στην κυκλοφορία η (μία) σήραγγα της Κατερίνης

Το αργότερο έως τις αρχές Ιουνίου αναμένεται να 
λειτουργήσει στην Παραλία, απέναντι από το γήπεδο, 
ένας νέος δημοτικός χώρος υπαίθριας στάθμευσης, 
ικανοποιητικών τεχνικών προδιαγραφών, που θα 
συνεισφέρει στη μείωση του κυκλοφοριακού της 
περιοχής και ταυτόχρονα θα δώσει τη δυνατότητα 
σε ξένους και ντόπιους επισκέπτες να σταθμεύουν τα 
οχήματά τους σε συνθήκες άνεσης και ασφάλειας.

Στον εν λόγω χώρο, πριν από λίγες ημέρες κόπηκαν 
τα χόρτα γύρω από την περίφραξη και έγινε η 
εγκατάσταση προκατασκευασμένου οικίσκου που θα 
χρησιμοποιηθεί ως χώρος γραφείου και φύλαξης.
Κατά τη διαδικασία εγκατάστασης του οικίσκου ήταν 
παρών ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, 
καθώς και τα μέλη της τριμελούς Επιτροπής 
παραλαβής, με επικεφαλής τον Πρόεδρο της «Α.Ε. 
ΠΟΛΙΣ – Δημοτικά Πάρκινγκ Κατερίνης» Γιώργο 
Μπαλαούρα και τον Αντιπρόεδρο, Λευτέρη Παγωνίδη. 
Παρών επίσης ήταν και ο Πρόεδρος της Κοινότητας 
Παραλίας Αλέξης Τσαουσίδης.
Θα πρέπει να σημειωθεί ότι για να είναι πλήρης η 
λειτουργία του συγκεκριμένου χώρου στάθμευσης 
στην Παραλία, απομένουν ακόμη να γίνουν εργασίες 
εγκατάστασης συστήματος διαχείρισης στάθμευσης, 
σύνδεση με ύδρευση και αποχέτευση, καθώς και 
πεζοδρόμηση έξω από την περίφραξη.
«Ο νέος χώρος στάθμευσης στην Παραλία θα συμβάλει 
στην εξυπηρέτηση ξένων και ντόπιων τουριστών 
και στην αποφυγή της άναρχης στάθμευσης η οποία 

προκαλεί προβλήματα στην περίοδο της τουριστικής 
αιχμής», δήλωσε ο Δήμαρχος Κατερίνης, Γιάννης 
Ντούμος, ο οποίος υπενθύμισε ότι, «σταδιακά, 
θα γίνουν κάποιες εργασίες και σε άλλους χώρους 
της Παραλίας που προορίζονται για ασφαλή και 
λειτουργική στάθμευση».
Ασφαλής στάθμευση
«Όπως επανειλημμένα έχω επισημάνει ο Δήμος έχει 
συνέχεια. Χαίρομαι που φέτος θα λειτουργήσουμε 
έναν ασφαλή χώρο για στάθμευση οχημάτων ξένων 
και ντόπιων επισκεπτών στην τουριστική Παραλία μας. 
Αυτό το πάρκινγκ θα αποκτήσει όλες τις προδιαγραφές 
για την υποδοχή και ασφαλή φύλαξη μεγάλου αριθμού 
οχημάτων κατά τη θερινή περίοδο. Όπως δήλωσε και 
ο κ. Δήμαρχος, στόχος μας είναι να γίνουν εργασίες και 
σε άλλους δημοτικούς χώρους για στάθμευση, ώστε 
αφενός μεν να περιορίσουμε αισθητά τα κυκλοφοριακά 
προβλήματα κατά τη θερινή περίοδο, και αφετέρου 
να προσφέρουμε ασφαλή στάθμευση σε όσους τη 
χρειάζονται», δήλωσε ο Πρόεδρος της «Α.Ε. ΠΟΛΙΣ – 
Δημοτικά Πάρκινγκ Κατερίνης», Γιώργος Μπαλαούρας.

ΠΡΟΚΕΙΤΑΙ ΓΙΑ ΧΩΡΟ ΙΚΑΝΟΠΟΙΗΤΙΚΩΝ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΠΡΟΔΙΑΓΡΑΦΩΝ ΠΟΥ ΘΑ ΠΑΡΕΧΕΙ ΑΝΕΣΗ 
ΚΑΙ ΑΣΦΑΛΕΙΑ

Ολοκληρώνονται οι εργασίες για τη λειτουργία νέου πάρκινγκ 
στην Παραλία Κατερίνης
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«Δρόμοι ανοικτοί: Κατερίνη – Kragujevac! Στη νέα 
Δημοτική Αρχή αποφασίσαμε να υιοθετήσουμε μία 
εξωστρεφή και δυναμική πολιτική. Με την αδελφο-
ποίησή μας με το Kragujevac της Ορθοδοξίας, του 
πολιτισμού, του τουρισμού, του περιβάλλοντος πι-
στεύουμε ότι θα δημιουργηθούν γέφυρες επικοινωνί-
ας στη νέα εποχή με επίκεντρο τη διαπολιτισμική, την 
κοινοτική – κοινωνική, την οικονομική συνεργασία». 
Αυτό τόνισε ο Δήμαρχος Κατερίνης, Ιωάννης Ντούμος 
καλωσορίζοντας το απόγευμα της Παρασκευής 10 
Μαΐου 2024, κατοίκους και επισκέπτες στην επίσημη 
έναρξη της πολυθεματικής γιορτής που φιλοξενήθηκε 
στο Δημοτικό Πάρκο.
«[…] Εκφράζοντας είμαι βέβαιος και τη βούληση 

των πολιτών της Κατερίνης, ΣΥΝΕΧΙΖΟΥΜΕ ΜΑΖΙ 
δυναμικά. Ας ξεκινήσουμε από εδώ να χτίσουμε μαζί 
Κατερίνη, Ελλάδα, Kragujevac και Σερβία, μια σχέση 
φιλίας και σεβασμού, και αλληλεγγύης. Μια δημιουρ-
γική σχέση αδελφοσύνης» ανέφερε χαρακτηριστικά ο 
Δήμαρχος.
Η πολυθεματική γιορτή διοργανώθηκε με αφορμή 

την αδελφοποίηση της Κατερίνης με τη σέρβικη πόλη 
του Κραγκούγιεβατς, από την Αντιδημαρχία Πολιτι-
σμού και Τουρισμού με την υποστήριξη της Polis Δη-

μοτικά Πάρκινγκ Α.Ε. και διήρκεσε έως 
τις 13/05. Χαλαρή διάθεση, ψυχαγωγία, 
διασκέδαση για όλες τις ηλικίες και λα-
χταριστές γεύσεις (street food) τέθηκαν 
στο επίκεντρο της ανοιξιάτικης γιορτής 
της πόλης.
Δημιουργία αφορμών φιλίας και 

συνεργασίας
Η Αντιδήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού 

Ελίνα Διαμαντοπούλου υπογράμμισε 
μεταξύ άλλων: «[…] Είναι αναγκαίο να 
δημιουργούμε αφορμές για να επιβε-
βαιώνουμε το πόσο κοντά βρισκόμαστε 
διαχρονικά οι δύο λαοί. Η αδελφοποίηση 
με την πόλη του Kragujevac είναι λοι-
πόν μία τέτοια αφορμή. Είμαστε εδώ με 
δρόμους ανοιχτούς, open roads, όπως ονομάσαμε 
την εκδήλωσή μας. Ευχαριστούμε από καρδιάς τους 
τουριστικούς φορείς και συλλόγους του τόπου μας, 
που είναι ανάμεσά μας και που εδώ και πολλά χρόνια 
ήταν οι πρώτοι που πέτυχαν και άνοιξαν δρόμους 
επικοινωνίας, συνεργασίας και συναδέλφωσης με τη 
φίλη Σερβία».
Αρωγός τα Δημοτικά Πάρκινγκ
«Είμαστε πάντα αρωγοί στις πρωτοβουλίες του Δή-

μου Κατερίνης και στην προκειμένη περίπτωση της 
Αντιδημαρχίας Πολιτισμού/Τουρισμού. Συνεχίζουμε 
τώρα με την εκδήλωση στο δημοτικό πάρκο. Τα οφέ-
λη που θα έχει για τον τόπο μας και για το Kragujevac 
η αδελφοποίηση θα είναι πολλαπλά» ανέφερε μεταξύ 
άλλων ο Πρόεδρος της «Polis Δημοτικά Πάρκινγκ 
Α.Ε.», Γεώργιος Μπαλαούρας.
«Χτίζονται» δεσμοί φιλίας και κατανόησης
Από την πλευρά του, ο Radomir Erić, υπεύθυνος 

οικονομικών Δήμου Κραγκούγιεβατς μετέφερε τους 
εγκάρδιους χαιρετισμούς του Δημάρχου Nikola Dašić, 
του Δημοτικού Συμβουλίου και των δημοτών της Σέρ-

βικης πόλης. «“Χτίζουμε” δεσμούς φιλίας, αμοιβαίας 
κατανόησης και δημιουργικής συνεργασίας των λαών 
μας. Το Kragujevac και η Κατερίνη είναι δύο πόλεις με 
μεγάλες δυνατότητες για το μέλλον των χωρών μας, 
Ελλάδας και Σερβίας» σημείωσε χαρακτηριστικά.
Στις έναρξη των εκδηλώσεων παρέστησαν επίσης: 

Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί, Τοπικοί Σύμβουλοι, εκπρό-
σωποι τουριστικών φορέων και ενώσεων, ενώ από 
την Σερβία και οι: Νικόλαος Σλιουσαρένκο, Πρόεδρος 
Συνδέσμου Ελληνικών Επιχειρήσεων Σερβίας (Hellenic 
Business Association of Serbia – HBA), Dragan 
Stojanovic, Πρόεδρος του συλλόγου ελληνοσερβικής 
φιλίας «ΦΙΛΟΣ» κ.ά. Στη διάρκεια της έναρξης έγινε 
ανταλλαγή αναμνηστικών δώρων ανάμεσα στους εκ-
προσώπους των δύο Δήμων.
Παρούσα η δύναμη της παράδοσης
Οι βροχοπτώσεις που επικράτησαν την ημέρα της 

έναρξης δεν πτόησαν τα χορευτικά σχήματα του Συλ-
λόγου Κοκκινοπλιτών Ν. Πιερίας «Ο ΟΛΥΜΠΟΣ» και 
του Κραγκούγιεβατς να παρουσιάσουν καταχειροκρο-
τούμενα χαρακτηριστικούς Ελληνικούς και Σέρβικους 
χορούς, αντίστοιχα.

Η πολυθεματική ανοιξιάτικη γιορτή «Δρόμοι ανοικτοί: 
Κατερίνη – Kragujevac!» 

Ι. ΝΤΟΥΜΟΣ: «ΧΤΙΖΟΥΜΕ ΜΑΖΙ ΚΑΤΕΡΙΝΗ, ΕΛΛΑΔΑ, KRAGUJEVAC ΚΑΙ ΣΕΡΒΙΑ, 
ΜΙΑ ΣΧΕΣΗ ΦΙΛΙΑΣ ΚΑΙ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΚΗΣ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ»

Υποψήφιος σύμβουλος στο Επιμελητήριο με τον 
συνδυασμό «Πιερία Αύριο» και επικεφαλής τον Κώστα 
Πίτσια θα είναι ο επιχειρηματίας Γιώργος Πάτσιος.
Ο κ. Πάτσιος δραστηριοποιείται στον κλάδο των 

εμπορευματικών μεταφορών. Διαθέτει την εταιρία 
εθνικών και διεθνών μεταφορών PATSIOS Hellas Multi 
Trans που βρίσκεται στο 5ο χλμ Εθνικής Οδού Κατε-
ρίνης – Αθηνών, η οποία αποτελεί μία σύγχρονη και 

αξιόπιστη λύση στον χώρο των μεταφορών, ανταπο-
κρινόμενη στις σύγχρονες και ιδιαίτερες απαιτήσεις 
κάθε μεταφοράς, καλύπτοντας όλες τις ανάγκες. 
Στις επιχειρηματικές του δραστηριότητες περιλαμ-
βάνονται επίσης συνεργείο αυτοκινήτων φορτηγών 
βαρέου τύπου και οι ταχυδρομικές υπηρεσίες ΕΛΤΑ 
Courier, που βρίσκονται στην Κατερίνη στην οδό 
28ης Οκτωβρίου.

Υποψήφιος με τον Κώστα Πίτσια 
ο Γιώργος Πάτσιος
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Μετά το πέρας της Πανηγυρικής Θείας Λειτουργίας, 
το πρωί της Τετάρτης 8 Μαΐου 2023, στον Εορτά-
ζοντα Ιερό Ναό της Αγίας Ειρήνης στη Νέα Χράνη, 
τιμήθηκαν δύο εκπαιδευτικοί για την προσφορά τους 
στο δημοτικό σχολείο του χωριού.
Συγκεκριμένα τους εκπαιδευτικούς του σχολείου 

της Χράνης, τον Λάζαρο Μαυρομάτη, Διευθυντή, και 
τον Αντώνη Μητρόπουλο, τίμησαν ο Αρχιμανδρίτης 
πατήρ Σεβαστιανός Αράπης και ο Πρωτοπρεσβύτε-
ρος πατήρ Χρήστος Σεϊταρίδης για την ευρύτερη 
προσφορά τους στο χωριό, αλλά κυρίως για τον 
αγώνα που έδωσαν, ώστε να κρατηθεί το σχολείο 

ανοιχτό. 
Οι δύο εκπαιδευτικοί υπηρέτησαν χρόνια στο συ-

γκεκριμένο σχολείο και είναι ιδιαίτερα αγαπητοί στην 
τοπική κοινωνία. Ωστόσο αξίζει να σημειωθεί ότι με 
το τέλος της σχολικής χρονιάς και οι δύο εκπαιδευτι-
κοί συνταξιοδοτούνται.

Εκπαιδευτικοί τιμήθηκαν για την προσφορά τους 
στο δημοτικό σχολείο της Νέας Χράνης

Αντιπροσωπεία του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Πιερίας πραγματοποίησε επίσκεψη σε μονάδα φροντίδας ηλικιωμένων, προσφέρο-
ντας κόκκινα αυγά και πασχαλινά τσουρέκια.
Αντάλλαξαν θερμές ευχές για καλή Ανάσταση και καλό Πάσχα με τους φιλοξενού-

μενους και το προσωπικό ενώ συζήτησαν για θέματα που τους απασχολούν.

Επίσκεψη της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Πιερίας 

σε μονάδα φροντίδας 
ηλικιωμένων

Με ιδιαίτερη λαμπρότητα και επισημότητα οι από-
στρατοι του σώματος της πρώην Ελληνικής Χωροφυ-
λακής τίμησαν την προστάτιδα τους Αγία Ειρήνη. 
Στον πανηγυρίζοντα Ιερό Ναό της Νέας Χράνης οι 

λατρευτικές εκδηλώσεις ξεκίνησαν με τον Εσπερινό, 
ενώ την επομένη, ανήμερα της εορτής της Αγίας 
Μεγαλομάρτυρος Ειρήνης, τελέσθηκε ο Όρθρος και 
η Πανηγυρική Θεία Λειτουργία. Το παρών έδωσαν 

εκπρόσωποι της πολιτικής ηγεσίας του τόπου, καθώς 
και απόστρατοι του σώματος της πρώην Χωροφυλα-
κής. Ακολούθησε δεξίωση στην αίθουσα του Ιερού 
Ναού, από τον ΣΑΣΑ Πιερίας.

Οι απόστρατοι της πρώην Ελληνικής Χωροφυλακής τίμησαν 
την Αγία Ειρήνη στον Ναό της Νέας Χράνης 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Τοπικής Διοίκησης 
Πιερίας της Διεθνούς Ένωσης Αστυνομικών συγκέ-
ντρωσε εθελοντικά τρόφιμα και διάφορα είδη για την 
ενίσχυση του Κοινωνικού Παντοπωλείου της Ιεράς 

Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος, 
στέλνοντας μήνυμα έμπρακτης αλληλεγγύης και αισι-
οδοξίας στους ασθενέστερα οικονομικά πολίτες που 
το έχουν ανάγκη.
Τα είδη που συγκεντρώθηκαν παραδόθηκαν τη 

Μεγάλη Τετάρτη από μέλη του Δ.Σ. της Τοπικής Διοί-
κησης Πιερίας της Διεθνούς Ένωσης Αστυνομικών ως 
συμβολική χειρονομία αλληλεγγύης, συμπαράστασης 
και αναγνώρισης της προσφοράς και του έργου της 
Ιεράς Μητρόπολης, προκειμένου να διανεμηθούν σε 
άπορες οικογένειες ενόψει της Εορτής του Πάσχα.
Τις θερμές ευχαριστίες του Σεβασμιωτάτου Μητρο-

πολίτη κ. Γεωργίου προς το Διοικητικό Συμβούλιο για 
την πρωτοβουλία αυτή, μετέφερε ο Υπεύθυνος του 

Κοινωνικού Παντοπωλείου Οικονόμος π. Σταύρος Κο-
σέογλου, ο οποίος υπογράμμισε ότι η συγκεκριμένη 
ενέργεια αποτελεί μια πράξη ευαισθησίας και ανθρω-
πιάς από τους Αστυνομικούς και θα συμβάλλει ουσια-
στικά στην στήριξη, τις Άγιες αυτές Ημέρες, πολλών 
οικογενειών που δοκιμάζονται από τις συνέπειες της 
οικονομικής κρίσης και αντιμετωπίζουν προβλήματα 
επιβίωσης.
Το Κοινωνικό Παντοπωλείο της Ιεράς Μητροπόλεως 

και τα Ενοριακά Παραρτήματά του, παρά τις πολλές 
δυσκολίες, έχουν κατορθώσει να στηρίζουν σταθερά 
και σχεδόν σε εβδομαδιαία βάση πεντακόσιες οικογέ-
νειες Πιεριέων με είδη διατροφής και είδη καθαριότη-
τας και υγιεινής.

Τρόφιμα και είδη πρώτης ανάγκης στο Κοινωνικό 
Παντοπωλείο της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους παρέδωσε 

η Διεθνής Ένωση Αστυνομικών



ΤΡΙΤΗ 14 ΜΑΪΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση12 ΜΑΤΙΕΣ ΣΤΑ ΤΟΠΙΚΑ

Μια σπουδαία καλλιτέχνιδα φιλοξενεί 
από την Τρίτη 7 Μαΐου η Αστική Σχολή 
Αικατερίνης, στο πλαίσιο των εκδηλώ-
σεων των Εαρινών Ημερών Μουσών 
της Εστίας Πιερίδων Μουσών Κατερί-
νης.
Τα Είδωλα και ειδώλια της Ελευθερίας 

Μπουκουβάλα θαύμασε από κοντά πλή-
θος κόσμου, απόλαυσε τους μουσικούς 
του Μουσικού Σχολείου Κατερίνης που 
πλαισίωσαν την εκδήλωση κι είχε την 
ευκαιρία να συζητήσει με τη δημιουργό 
των έργων.
Την εκδήλωση προλόγισε ο κ. Κ. Πα-

πουτσίδης, ο οποίος τόνισε τον εσωτε-

ρικό ψυχισμό που εκπέμπουν τα έργα 
και την επιρροή τους ξεχωριστά στον 
καθένα μας.
Τον λόγο πήρε αμέσως μετά η κ. 

Μπουκουβάλα, η οποία αφού ευχα-
ρίστησε τον κόσμο για την παρουσία 
του, μίλησε για την καλλιτεχνική της 
πορεία και την ανάγκη της για δημιουρ-
γία. Λόγια από καρδιάς, από μια χαρι-
σματική ζωγράφο και γλύπτρια.
Την εκδήλωση συντόνισε η κ. Σοφία 

Χαραλαμπίδου, Έφορος Λόγου, Τέχνης 
και Συνεδρίων της Ε.Π.Μ.
Η έκθεση διαρκεί έως τις 17 Μαΐου.

ΕΣΤΙΑ ΠΙΕΡΙΔΩΝ ΜΟΥΣΩΝ 

Εγκαίνια έκθεσης ζωγραφικής και γλυπτικής 
της Ελευθερίας Μπουκουβάλα

18 Μαΐου 2024, εορτασμός της Διεθνούς Ημέρας 
Μουσείων. Το Αρχαιολογικό Μουσείο Δίου γιορτάζει 

τα 40 χρόνια λειτουργίας του.
Η επετειακή εκδήλωση συνιστά ελάχιστο φόρο τι-

μής στον αείμνηστο Δ. Παντερμαλή, καθηγητή του 
Α.Π.Θ. που δημιούργησε το Μουσείο, και ανέσκαψε 
απρόσκοπτα για μισό αιώνα τον αρχαιολογικό χώρο.
Η εκδήλωση θα περιλαμβάνει επίσης:
-Αναδρομή στον χρόνο λειτουργίας του Αρχαιολογι-

κού Μουσείου από την αρχαιολόγο της ΕΦΑ Πιερίας 
και επιμελήτρια του Μουσείου Ε. Αλβανού.
-Διάλεξη του Κ. Πασχαλίδη, Δρ Αρχαιολόγου του 

Εθνικού Αρχαιολογικού Μουσείου με τίτλο «Μουσεία 
και πόλεμος. Το χρονικό της εκκένωσης του Εθνικού 
Αρχαιολογικού Μουσείου στις παραμονές της Κατο-
χής και άλλες ιστορίες απόκρυψης».

-Έκθεση φωτογραφίας αφιερωμένη στις πολύτιμες 
και μοναδικές Στιγμές των ανασκαφικών ανακαλύ-
ψεων-αποκαλύψεων του αρχαιολογικού χώρου του 
Δίου
-Διαδραστική-εναλλακτική «γνωριμία» των ευρημά-

των του Μουσείου. Οι μαθητές της Γ’ Τάξης του Δη-
μοτικού Σχολείου Καρίτσας θα υποδυθούν ορισμένα 
από τα αγάλματα που φιλοξενούνται στο Μουσείο 
και θα προτείνουν μια αντίστροφη πορεία γνωριμίας.
-Η Ορχήστρα Νέων Δίου θα πλαισιώσει την εκδή-

λωση.
Η εκδήλωση θα πραγματοποιηθεί το Σάββατο 18 

Μαΐου 2024 στις 18:30.
Είσοδος ελεύθερη.

ΕΦΟΡΕΙΑ ΑΡΧΑΙΟΤΗΤΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ

Εορτασμός της Διεθνούς Ημέρας Μουσείων

Παρουσία πλήθους κόσμου και με άριστες καιρικές 
συνθήκες, πραγματοποιήθηκε και φέτος το έθιμο «Το 
Τραπέζι της Αγάπης», στην Παλιά Βροντού την Τρίτη 

7 Μαϊου 2024.
Αμέσως μετά τη Θεία Λειτουργία στον Ι.Ν. Αγίου 

Νικολάου της Παλιάς Βροντούς, ο Πολιτιστικός Σύλ-
λογος Βροντούς διοργάνωσε μουσικοχορευτικές εκ-

δηλώσεις με τοπικά τραγούδια της περιοχής στο «χο-
ροστάσι» δίπλα στον Ναό. Στον κόσμο προσφέρθηκε 
γίδα βραστή και φασολάδα.

«Το Τραπέζι της Αγάπης» στην Παλιά Βροντού
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Πλήθος κόσμου τίμησε την εορτή του Αγίου Γεωρ-

γίου στο ιστορικό μοναστήρι της Ρητίνης. Είναι ένα 
έθιμο που χάνεται στα βάθη των αιώνων όπως και η 
απαρχή της ίδρυσης και λειτουργίας της Ιεράς Μονής 
του Αγίου Γεωργίου Ρητίνης.
Τις μέρες του Πάσχα και συνήθως την μεταφερό-

μενη εορτή του Αγίου Γεωργίου, τη Δεύτερη Μέρα, 
το μοναστήρι ήταν τόπος συνάντησης εορτασμού 
και κατάνυξης για τους κατοίκους όλων των χωριών 
γύρω από το μοναστήρι αλλά και πιο μακρινά χωριά.
Το μοναστήρι άνοιγε για όλους τους χριστιανούς και 

ήταν τόπος εκδήλωσης και διατήρησης της χριστια-
νικής πίστης και παράδοσης, των τοπικών εθίμων, 
αλλά και συνάντηση των παλληκαριών για την οργά-
νωση της αντίστασης και του αγώνα για την λευτεριά 
απ τους τούρκους.
Στον τρανό χορό, μπρος στ Άγιου Γιώργη την αυλή, 

τραγουδιούνταν και χορεύονταν τραγούδια που δι-
ηγούνταν γεγονότα από τις επιδρομές των κατακτη-
τών, από τις συμπλοκές και τις ηρωικές στιγμές των 
κατοίκων που αντιστέκονταν.

Αυτή η σταθερή σχέση των Ρητινιωτών με το μονα-
στήρι διατηρήθηκε όλα τα χρόνια που η Ιερά Μονή 
έμεινε έρημη χωρίς μοναχούς.
Κάθε Πάσχα, οι Ρητινιώτες και κάτοικοι των γύρω 

χωριών λειτουργούσαν στην μικρή εκκλησία του 
μοναστηριού και έστηναν το χορό έξω απ το μονα-
στήρι.
Εδώ και δυο χρόνια η Ιερά Μονή λειτουργεί ξανά κι 

αυτό ικανοποίησε και χαροποίησε ιδιαίτερα τους Ρη-
τινιώτες, αλλά και κατοίκους των γύρω χωριών που 
έσπευσαν να συνδράμουν σ αυτό το ξαναζωντάνεμα 
του μοναστηριού, ύστερα από 100 σχεδόν χρόνια.
Όπως πέρσι έτσι και φέτος ο Σύλλογος της Ρητίνης, 

οργάνωσε τον παραδοσιακό χορό και το λαϊκό πανη-
γύρι στον αύλειο χώρο του μοναστηριού.
Το χορευτικό τμήμα των Γυναικών με την συνοδεία 

γκάιντας (Γ. Ρουμπακιάς) χόρεψαν και τραγούδη-
σαν τα τραγούδια της εορτής, ανοίγοντας το χορό 
με πρωτοχορευτή τον ιερέα του χωριού, τον Πάτερ 
Βασίλειο, ενώ στη συνέχεια ο χορός άνοιξε για όλους 
του παραβρισκόμενους.

Ήταν μια ακόμη επιτυχημένη εκδήλωση του Συλλό-
γου που προσπαθεί εδώ και δύο χρόνια να αναδείξει 
τοπικές παραδοσιακές γιορτές και έθιμα.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους η 

Περιφερειακή Σύμβουλος Άννα Τζήκα, ο Δημοτικός 
Σύμβουλος Γεώργιος Γραμματικός, ο Πρόεδρος της 
Τ.Κ. Ρητίνης Ιωάννης Λάιος.
Το Δ.Σ. του Συλλόγου ευχαριστεί τους χορηγούς 

της εκδήλωσης, τον κ. Ζάχο Νικόλαο, τον κ. Σιάσιο 
Δημήτριο. Τους αρωγούς Μπιτόπουλο Κωνσταντίνο 
και Ρούντο Χρήστο, Χανδόλια Χάρη και τα μέλη του 
μουσικού συγκροτήματος, τον Κοκκινίδη Χαράλαμπο. 
Ιδιαίτερα ευχαριστεί και συγχαίρει τις γυναίκες και τα 
κορίτσια του χορευτικού τμήματος και τον Γιώργο 
Ρουμπακιά που έπαιξε και συνόδευσε με την γκάιντα.
Τέλος ευχαριστεί θερμά την αδελφή Πορφυρία και 

εύχεται να έχει πάντα την δύναμη και τη χάρη του 
Αγίου Γεωργίου ώστε να ξαναγίνει η Ιερά Μονή Αγίου 
Γεωργίου Ρητίνης το εμβληματικό ιερό προσκύνημα 
για τα χωριά των Πιερίων!

Πανηγύρι Αγίου Γεωργίου Ρητίνης

Για μια ακόμη χρονιά, την Τρίτη Μέρα του Πάσχα, οι 
γυναίκες της Ρητίνης βίωσαν τον διπλωτό χορό, τρα-
γούδησαν τα τραγούδια της Ρόκας και ανάβοντάς την 
φωτιά, σκόρπισαν το χορό και κυνήγησαν το πλήθος 

που παρακολούθησε το παραδοσιακό και ιστορικό 
έθιμο.
Όπως ταιριάζει στη ρήση του ΠατροΚοσμά του Αι-

τωλού, «Θα έρθει καιρός που μια γυναίκα θα διώχνει 
δέκα Τούρκους με τη ρόκα»!
Μια προφητεία για ένα γεγονός που επαληθεύτηκε 

και συνέβη και έγινε έθιμο, το οποίο επαναλαμβανό-
μενο κάθε χρόνο, μεταφέρεται από τότε μέχρι σήμε-
ρα κρατώντας ζωντανή τη μνήμη του.
Την επιμέλεια της φετινής εκδήλωσης είχε ο τοπικός 

Σύλλογος Ρητίνης και την παράσταση παρουσίασαν 
με επιτυχία τα μέλη του χορευτι-
κού τμήματος Ρητίνης. Στα πρώτα 
τραγούδια τους χορούς συνόδεψε 
με την γκάιντα ο Γιώργος Ρουμπα-
κιάς.
Την εκδήλωση τίμησαν με την 

παρουσία τους η Υφυπουργός 
Ανάπτυξης και Βουλευτής Πιερίας 
κ. Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου, 
ο Αντιδήμαρχος Δήμου Κατερίνης 
κ. Θωμάς Αναστασιάδης και ο Δη-
μοτικός Σύμβουλος ΔΕ Πιερίων κ. 
Γραμματικός Γεώργιος.
Η εκδήλωση άνοιξε με καλωσό-

ρισμα από τον Πρόεδρο της Τ.Κ. 
Ρητίνης κ. Ιωάννη Λάιο, ενώ ο 

πρόεδρος του Συλλόγου Γιώργος Κουκουλιάτας, πε-
ριέγραψε το έθιμο και αναφέρθηκε στην προσπάθεια 
που γίνεται για να αναδειχθούν όλες οι πτυχές του και 
η απαρχή του που όπως φαίνεται φτάνει μέχρι την 
αρχαιότητα.
Το Δ.Σ. του Συλλόγου ευχαριστεί όλους όσους τίμη-

σαν με την παρουσία τους την εκδήλωση και τα μέλη 
του χορευτικού τμήματος μαζί με τον γκαϊτατζή (Γ. 
Ρουμπακιά) που μόχθησαν με επαναλαμβανόμενες 
πρόβες για να παρουσιάσουν έθιμο με τους αυθεντι-
κούς χορούς και τα τραγούδια του.

Διπλωτός χορός και «Κάψιμο της Ρόκας» στη Ρητίνη



ΤΡΙΤΗ 14 ΜΑΪΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση14 Τοπικά

Την Διεύθυνση Δασών Πιερίας επισκέφτηκε ο Βου-
λευτής Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος, όπου συνεχάρη 
τον νέο Διευθυντή κ. Παπαπέτρου για την ανάληψη 
των καθηκόντων του αλλά και για τις καθοριστικές 
πρωτοβουλίες που ανέλαβε προ μηνός για την κατά-
σβεση της φωτιάς στα Πιέρια Όρη.
Ο κ. Μπαραλιάκος συζήτησε με τον κ. Παπαπέτρου 

σειρά θεμάτων που άπτονται των αρμοδιοτήτων του 
Δασαρχείου Πιερίας, ξεκινώντας από την πορεία του 
από 17-7-2023 ερωτήματός του, σχετικά με την επα-
ναλειτουργία του φυλακίου της κύριας εισόδου του 
Εθνικού Πάρκου του Ολύμπου στο Λιτόχωρο, και τη 
συντήρηση των ξύλινων κατασκευών αναψυχής.
Ο κ. Παπαπέτρου τον πληροφόρησε ότι έχει εξασφα-

λιστεί το κονδύλιο και ξεκίνησε ο σχεδιασμός ανακατα-
σκευής και συντήρησης του φυλακίου ενώ αναμένεται 
να ξεκινήσουν οι εργασίες το προσεχές διάστημα με 
προοπτική να είναι λειτουργικό το φετινό καλοκαίρι 
ελέγχοντας τους επισκέπτες του μυθικού βουνού.
Στη συνέχεια συζήτησαν για τις σοβαρές ζημιές που 

προκλήθηκαν στο μονοπάτι Ε4, από την κακοκαιρία 
Daniel. Σε ορισμένα σημεία το μονοπάτι Ε4 υπέστη 
πλήρη καταστροφή, με αποτέλεσμα την πολύ δύσκολη 
τροφοδοσία των καταφυγίων καθώς και την ριψοκίν-
δυνη προσπέλασή του από τους επισκέπτες του βου-
νού.
Ο κ, Παπαπέτρου ενημέρωσε τον Βουλευτή ότι με 

μέριμνα του Δασαρχείου τη Μεγάλη Εβδομάδα οι βα-
σικές ζημιές αποκαταστάθηκαν στις θέσεις που υπήρχε 
πρόβλημα και η πρόσβαση στα καταφύγια είναι πλέον 
δυνατή.
Στη συνέχεια ο Βουλευτής Πιερίας που όλα τα χρόνια 

της θητείας του δείχνει εμπράκτως το μεγάλο του εν-
διαφέρον για το Βουνό των Θεών, έθεσε το θέμα της 
αναβάθμισης και αποκατάστασης του βασικού μονοπα-
τιού Ε4 και των γεφυριών, από τους Μύλους Λιτοχώ-
ρου έως το Καταφύγιο Σπ. Αγαπητός που το πέρασμα 
του DANIEL τα παρέσυρε, καθώς και 7 μονοπατιών 
πεζοπορίας στον Κ. Όλυμπο και στον Β. Όλυμπο.
Ο κ. Παπαπέτρου ενημέρωσε τον κ. Μπαραλιάκο 

ότι μετά από ενέργειες της Δ/νσης Δασών Πιερίας, 
εγκρίθηκαν 2 μελέτες, οι οποίες υποβλήθηκαν από 
την Πιερική Αναπτυξιακή Α.Ε. σε συνεργασία με τον 
Δήμο Δίου –Ολύμπου και την Υποδιεύθυνση Τεχνι-
κών Έργων Π.Ε. Πιερίας, συνολικού προϋπολογισμού 
1.217.239 € (703.200 € και 514.039 €), μετά από 
πρόσκληση υποβολής προτάσεων του ΥΠΕΝ και του 
ΟΦΥΠΕΚΑ και αναμένονται οι εγκρίσεις.
Στην συνέχεια ο νέος Δασάρχης Πιερίας ενημέρωσε 

τον Βουλευτή για τα μέτρα, τις δράσεις και τα έργα 
πρόληψης που πρόκειται να υλοποιήσει η Δ/νση Δα-
σών Πιερίας την τρέχουσα αντιπυρική περίοδο και είναι 
τα ακόλουθα:
1) Συντήρηση – Βελτίωση δασικού αντιπυρικού οδι-

κού δικτύου Δημοσίων Δασών Ν. Πιερίας για το έτος 
2024. Προϋπολογισμός έργου: 1.781.940,59 € και
2) Δασοκομικοί χειρισμοί αντιπυρικής προστασίας 

,συνολικού προϋπολογισμού 860.370,08 €
Η εκτέλεση των ως άνω έργων και εργασιών υλοποι-

ούνται στα πλαίσια του Προγράμματος Antinero IIΙ με 
χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης και περι-
λαμβάνει ισοπέδωση και μόρφωση καταστρώματος, 
καθαρισμό τάφρων και διάνοιξη νέων, οδοστρωσία 
κατά θέσεις, εκτέλεση τεχνικών έργων, καθαρισμός 

παρόδιας βλάστησης και κλαδεύσεις δέντρων κλπ.
Στόχος των ανωτέρω εργασιών δεν είναι μόνο η συ-

ντήρηση και αποκατάσταση του συνόλου του δασικού 
οδικού δικτύου ,αλλά κυρίως η περαιτέρω βελτίωσή 
του, γεγονός που θα επιτρέψει την γρήγορη και ασφα-
λή κυκλοφορία των πυροσβεστικών και δασικών οχη-
μάτων, σε περίπτωση εκδήλωσης πυρκαγιάς.
3) Επιπλέον είναι σε εξέλιξη 3 έργα βελτίωσης (οδο-

στρωσίας) δασικών δρόμων, στο δασικό σύμπλεγμα 
Ρητίνης – Βρύας, συνολικού μήκους 31,5χλμ, συνολι-
κού προϋπολογισμού 1.500.000,00 €, τα οποία έχουν 
ενταχθεί στο ΠΑΑ 2014-2020.
4) Επίσης, έχουν σχεδόν περατωθεί οι εργασίες συ-

ντήρησης/επισκευής 11 υδατοδεξαμενών ,που έχει 
εγκαταστήσει η Δ/νση Δασών στα Δημόσια Δάση της 
Πιερίας.
Η συζήτηση των δυο ανδρών, που τους συνδέει πα-

λιά φιλία, αφού τόσο ο πατέρας του κ. Μπαραλιάκου 
όσο και του κ. Παπαπέτρου υπήρξαν συνάδερφοι στο 
Δασαρχείο Πιερίας, έκλεισε με τις ευχές για το δυνατόν 
«ήσυχη» αντιπυρική περίοδο με τις μικρότερες δυνα-
τές απώλειες δασικού πλούτου της χώρας μας και την 
δέσμευση του κ. Μπαραλιάκου, πως θα συνδράμει με 
κάθε τρόπο στην ταχύτατη επίλυση όλων των προ-
βλημάτων που αντιμετωπίζει η Δασική Υπηρεσία του 
Νομού, με κύριο στόχο του την αύξηση της χρηματο-
δότησής των υψίστης σημασίας για την Πιερία δασικών 
έργων και αναψυχής.

ΤΟ ΦΥΛΑΚΙΟ ΤΟΥ ΟΛΥΜΠΟΥ, ΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ ΠΡΟΛΗΨΗΣ ΑΝΤΙΝΕRΟ ΚΑΙ Η ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ 
ΤΩΝ ΜΟΝΟΠΑΤΙΩΝ

Τα κύρια θέματα της συνάντησης Φ. Μπαραλιάκου 
με τον νέο Δασάρχη Π. Παπαπέτρου

Επίσκεψη στην Πιερία πραγματοποίησε ο υποψήφι-
ος Ευρωβουλευτής με το ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής 
κ. Φίλιππος Σαχινίδη, την Τετάρτη 8 Μαΐου 2024. 
Σε γνωστό καφέ της Κατερίνης είχε την ευκαιρία να 
μιλήσει με μέλη και φίλους του κόμματος, για τις 
τρέχουσες πολιτικές εξελίξεις και το διακύβευμα των 

Ευρωεκλογών. Η συνάντηση έγινε σε ιδιαίτερα θερμό 
κλίμα, διότι ο κ. Σαχινίδης έχει πολλούς φίλους στην 
Πιερία, καθώς κατάγεται από τη γειτονική Ελασσόνα. 
Ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής ανέφερε μεταξύ άλλων 
ότι για αυτές τις Ευρωεκλογές, οι πολίτες θα κληθούν 
να αποφασίσουν αν θα πρέπει να σταλεί ένα «ηχη-

ρό» μήνυμα στην κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, 
σε ότι αφορά τη στάση που έχει τηρήσει στην αντι-
μετώπιση των κρίσιμων προβλημάτων με τα οποία 
βρίσκεται αντιμέτωπη η ελληνική οικογένεια, όπως τα 
θέματα της ακρίβειας, της ασφάλειας και του κράτους 
δικαίου.
Τον πρώην Υφυπουργό Οικονομικών κ. Σαχινίδη 

υποδέχθηκε ο Γραμματέας της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ 
Πιερίας Δημήτρης Λιόλιος, ενώ το παρόν έδωσαν 
τα μέλη της Κεντρικής Επιτροπής Μαρία Μίχου και 
Κώστας Κιτιξής, ο πολιτευτής Κωνσταντίνος Κου-
τρούπας, οι Δημοτικοί Σύμβουλοι Κατερίνης Γιώργος 
Καλαμάτας και Γιώργος Κυριακίδης, Δίου - Ολύμπου 
Κώστας Σαμαράς και ο πρώην Πρόεδρος του Δ.Σ. 
Κατερίνης Φάνης Τερζόπουλος. Μετά το πέρας της 
ομιλίας του κ. Σαχινίδη, ακολούθησαν ερωτήσεις από 
την κ. Μίχου και τους κυρίους Κουτρούπα και Κιτιξή.

Επίσκεψη του υπ. Ευρωβουλευτή Φίλιππου Σαχινίδη 
στην Κατερίνη
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Με ομιλητές τρεις υποψήφιους Ευρωβουλευτές, η 

Νομαρχιακή Επιτροπή Πιερίας του ΠΑΣΟΚ διοργάνωσε 
το απόγευμα της Παρασκευής 10 Μαΐου 2024 θεματική 
εκδήλωση για το δημογραφικό, στο Συνεδριακό Κέντρο 
του Δήμου Κατερίνης.
Ο Χρήστος Στεφόπουλος, ο πρώην Υπουργός Γιάννης 

Μανιάτης και η Μαρία Μπουτζέτη αναφέρθηκαν εκτε-
νώς στο ζήτημα και παρέθεσαν με σαφήνεια τις θέσεις 
του ΠΑΣΟΚ για την αντιμετώπιση του προβλήματος, το 
οποίο απασχολεί όλα τα σύγχρονα ευρωπαϊκά κράτη.
«Αποδείξαμε ότι είμαστε το Κίνημα που διαθέτει πλού-

το στελεχών και ιδεών» τόνισε στην τοποθέτησή του ο 
υποψήφιος Ευρωβουλευτής Χρήστος Στεφόπουλος, ενώ 
χαρακτήρισε ιδιαίτερα σημαντικό το διακύβευμα των 
ευρωεκλογών, υπογραμμίζοντας πως θα πρέπει οι πολί-
τες με σοβαρότητα να δώσουν την απάντησή τους. «Το 
ΠΑΣΟΚ έχει τις λύσεις για το δημογραφικό που έχει να 
κάνει τόσο με την κοινωνική κατοικία όσο και με τα θέ-
ματα παιδείας, στέγασης και ισότητας των δύο φύλλων. 
Είμαστε έτοιμοι να δώσουμε λύσεις σε προβλήματα και 
να έχουμε ένα στέρεο ευρωπαϊκό οικοδόμημα έτσι ώστε 
με τους υπόλοιπους ευρωπαίους σοσιαλιστές να είμαστε 
η εγγυήτρια δύναμη για την Ευρώπη», είπε ο κ. Στεφό-
πουλος, καλώντας τους πολίτες να εμπιστευθούν στις 

ευρωεκλογές το ΠΑΣΟΚ.
«Το θέμα του δημογραφικού αποτελεί υπαρξιακό πρό-

βλημα του Ελληνισμού, άρα πρέπει να βρεθούν κοινοί 
τόποι και να υπάρξει ένας ανασχεδιασμός της εκπαιδευ-
τικής, της οικονομικής και της φορολογικής πολιτικής, 
ώστε να στηριχθούν οι οικογένειες που θέλουν να απο-
κτήσουν δεύτερο ή και τρίτο παιδί» είπε από την πλευ-
ρά του ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής Γιάννης Μανιάτης. 
Όπως τόνισε ο πρώην Υπουργός του ΠΑΣΟΚ, η Ελλάδα 
ανήκει στις τέσσερις πιο γερασμένες χώρες του πλανήτη 
«και ξέρουμε καλά ποιο θα είναι το μέλλον της πατρίδας 
μας, αν δεν λάβουμε μέτρα».
Αναφερόμενος στις προτάσεις του ΠΑΣΟΚ για το ζήτη-

μα, τόνισε ότι το δημογραφικό θα πρέπει να αποτελέσει 
την πρώτιστη προτεραιότητα της Ελληνικής κυβέρνη-
σης, ώστε να διαμορφωθεί ένα πλήρες πρόγραμμα στή-
ριξης των νέων ζευγαριών. «Θα πρέπει κάθε οικογένεια 
που φέρνει ένα παιδί στον κόσμο να βρίσκει θέση σε 
δημόσιο βρεφονηπιακό σταθμό για το παιδί της», επε-
σήμανε. Ο κ. Μανιάτης έκανε αναφορά σε πρόσφατη 
έρευνα σύμφωνα με την οποία, οι οικογένειες με δυο 
παιδιά στην Ελλάδα, είναι οι κατά 32% πιο επιβαρυμέ-
νες φορολογικά οικογένειες σε σχέση με τον μέσο όρο 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης «και αυτό θα πρέπει να αντιμε-

τωπιστεί», όπως είπε χαρακτηριστικά.
«Πρόκειται για φλέγον ζήτημα που σχετίζεται με το 

μέλλον της χώρας» ανέφερε από την πλευρά της η υπο-
ψήφια Ευρωβουλευτής Μαρία Μπουτζέτη. «Στο ΠΑΣΟΚ 
αντιλαμβανόμαστε ότι το δημογραφικό συνδέεται με 
την ανάπτυξη και την ευημερία, συνολικά της κοινω-
νίας» είπε η κ. Μπουτζέτη, συμπληρώνοντας πως «για 
τον λόγο αυτό το ΠΑΣΟΚ προτείνει μέτρα που αφορούν 
τη στέγαση, την κοινωνική κατοικία, για τις γυναίκες 
εργαζόμενες» με στόχο τη δημιουργία γόνιμων και 
φιλικών συνθηκών για τα νέα ζευγάρια που επιθυμούν 
να αποκτήσουν παιδιά. «Δυστυχώς ότι βλέπουμε μέχρι 
τώρα από την κυβέρνηση, είναι αποσπασματικού χαρα-
κτήρα», κατέληξε η κ. Μαρία Μπουτζέτη.
Την εκδήλωση συντόνισε ο Γραμματέας της Ν.Ε. κ. 

Δημήτρης Λιόλιος και ολοκληρώθηκε με τα μέλη του 
ΠΑΣΟΚ να θέτουν ερωτήματά στους ομιλητές ή και να 
τοποθετούνται. Η πρώην βουλευτής Πιερίας και μέλος 
της Κεντρικής Πολιτικής Επιτροπής του Κινήματος Μα-
ρία Μίχου στάθηκε ιδιαίτερα στα οικονομικά κίνητρα 
που θα πρέπει να δοθούν στα νέα ζευγάρια, ενώ σε μια 
γενικότερη πολιτική τοποθέτηση, εκτίμησε ότι το Ταμείο 
Ανάκαμψης είναι η τελευταία ευκαιρία «αν θέλουμε να 
σώσουμε οικονομικά τη χώρα».

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΤΗΣ Ν.Ε. ΠΙΕΡΙΑΣ ΤΟΥ ΠΑΣΟΚ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟΓΡΑΦΙΚΟ

«Υπαρξιακό ζήτημα για τον Ελληνισμό»

Την Κατερίνη επισκέφθηκε την Τετάρτη 8 Μαΐου 
2024 ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής του ΠΑΣΟΚ – ΚΙ-
ΝΑΛ Γρηγόρης Ζαρωτιάδης, καθηγητής οικονομικών 

ΑΠΘ και Πρόεδρος της Σοσιαλιστικής Προοπτικής.
Πριν την ομιλία του στην Πιερία ζήτησε να επι-

σκεφθεί το Εργατικό Κέντρο Κατερίνης, όπου έλαβε 

ενημέρωση για τα φλέγοντα ζητήματα και ανέλυσε 
τις θέσεις του, τονίζοντας ιδιαίτερα ότι οι εργαζόμενοι 
στην πατρίδα μας πρέπει να διεκδικήσουν το μερί-
διο που τους αναλογεί από τον παραγόμενο πλούτο 
και την αύξηση της παραγωγικότητας. Επέμεινε στο 
γεγονός ότι θέλει να ανοίξει τη συζήτηση και στην 
Ελλάδα, σε συντονισμό με τα προοδευτικά εργατικά 
συνδικάτα και της υπόλοιπης Ευρώπης, για την καθι-
έρωση της 4ήμερης εβδομάδας εργασίας, χωρίς μεί-
ωση των αποδοχών. «Όταν μιλάμε για βελτίωση της 
θέσης των εργαζομένων, δεν πρέπει να μιλούμε περί 
ανέμων και υδάτων, αλλά να δίνουμε συγκεκριμένη 
προοπτική στον κόσμο της εργασίας και αυτό να συμ-
βαίνει σε πανευρωπαϊκό επίπεδο», ανέφερε.
Το βράδυ παραβρέθηκε σε συγκέντρωση φίλων σε 

ξενοδοχείο της Παραλίας Κατερίνης.

Επίσκεψη του υποψηφίου Ευρωβουλευτή ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ 
Γρηγόρη Ζαρωτιάδη στην Κατερίνη
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Την Ευρωβουλευτή της Νέας Δημοκρατίας και εκ 
νέου υποψήφια στις επικείμενες Ευρωεκλογές, Μαρία 

Σπυράκη υποδέχθηκε την Τετάρτη 8 Μαΐου 2024, στο 
γραφείο του, ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντού-

μος. Η συνάντηση με την κ. Σπυράκη 
έγινε σε ιδιαίτερο φιλικό κλίμα και στη 
διάρκειά της, συζήτησαν για θέματα 
που αφορούν την Τοπική Αυτοδιοί-
κηση καθώς και για τη διαμόρφωση 
σχεδίων και πολιτικών, οι οποίες σχε-
τίζονται με την Ευρωπαϊκή Ένωση. 
Στο επίκεντρο τέθηκαν ζητήματα που 
αφορούν τις φυσικές καταστροφές, 
την κλιματική αλλαγή και τις συνέ-
πειές τους, για την τοπική αυτοδιοί-
κηση.
Παράλληλα, έγινε αναφορά για την 

ανάγκη εφαρμογής καλών και καινο-
τόμων πρακτικών για την εξυπηρέτη-
ση των πολιτών και την ορθολογική 
διοίκηση στους Δήμους της χώρας.
Στον επίλογο της συνάντησης, ο Δή-

μαρχος ευχήθηκε καλή επιτυχία στην κ. Σπυράκη και 
πρόσφερε, μία έκδοση με θέμα την Κατερίνη, καθώς 
και παραδοσιακά τοπικά προϊόντα. Από την πλευρά 
της, η κ. Σπυράκη δώρισε την έκδοσή της με τίτλο: 
Βιωσιμότητα και ανθεκτικότητα – Δύο πυλώνες της 
πολιτικής μας ζωής.
Στη συνάντηση παρέστησαν, οι Αντιδήμαρχοι Ελίνα 

Διαμαντοπούλου και Ηλίας Τάπρας, καθώς και συνερ-
γάτες του Δημάρχου Κατερίνης.

Επίσκεψη της υποψήφιας Ευρωβουλευτή Μαρίας Σπυράκη 
στον Δήμαρχο Κατερίνης Ι. Ντούμο

Το μέλος της Κεντρικής Πολιτικής Επιτροπής του ΠΑΣΟΚ - 
Κινήματος Αλλαγής Κωνσταντίνος Κιτιξής συναντήθηκε στην 
Κατερίνη με την υποψήφια Ευρωβουλευτή του ΠΑΣΟΚ - Κινή-
ματος Αλλαγής Μαρία Μπουτζέτη, η οποία κατάγεται από το 
Λιβάδι Ολύμπου.
Αντάλλαξαν απόψεις για την τρέχουσα πολιτική κατάσταση 

και επίσης για τις προσεχείς εκλογές του Ευρωπαϊκού Κοινο-

βουλίου. Κοινή η διαπίστωσή τους για την άνοδο του ΠΑΣΟΚ 
– Κινήματος Αλλαγής στην δεύτερη θέση και την αύξηση των 
ποσοστών του στις εκλογές του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου.
Το μέλος της Κεντρικής Πολιτικής Επιτροπής του ΠΑΣΟΚ – 

Κινήματος Αλλαγής, τέλος, ευχήθηκε καλή επιτυχία στην υπο-
ψήφια Ευρωβουλευτή Μαρία Μπουτζέτη στην προσπάθειά της 
για την εκλογή στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο.

Συνάντηση Κιτιξή Κωνσταντίνου 
με την υποψήφια Ευρωβουλευτή του ΠΑΣΟΚ 

Μπουτζέτη Μαρία

Σε ανακοίνωση της δημοτικής παράταξης «Υπέρβαση» αναφέρονται τα εξής:
Η πρόσφατη κατάρρευση του συστήματος ύδρευσης στην Κατερίνη, που προ-

κλήθηκε από σοβαρή βλάβη στον κεντρικό αγωγό ύδρευσης στη διασταύρωση 
των οδών Μ. Αλεξάνδρου και Αβέρωφ, δεν είναι μόνο ένα ακόμη περιστατικό 
αλλά μια αποκάλυψη της γενικευμένης ανικανότητας και ανεπάρκειας των διοική-
σεων του Δήμου, στη διασφάλιση ομαλής λειτουργίας των βασικών υποδομών.
Κεντρικοί αγωγοί ύδρευσης σπάνε, χιλιάδες πολίτες μένουν χωρίς νερό, κεντρικοί 

δρόμοι μετατρέπονται σε ποτάμια, απορριμματοφόρα βουλιάζουν στους δρόμους 
αλλά τα δημοτικά τέλη αυξάνονται προς «όφελος» των δημοτών..
Η επαναλαμβανόμενη αυτή προβληματική κατάσταση στην ύδρευση, η οποία 

προκάλεσε μεγάλες δυσχέρειες σε καταναλωτές και επιχειρήσεις, αναδεικνύει την 
ανάγκη για μια ολιστική, μακροπρόθεσμη και αποτελεσματική παρέμβαση στο 
χρόνιο αυτό ζήτημα.
Απαιτούμε από τη Δημοτική Αρχή:
•	 Μια διαφανή, ανοιχτή αξιολόγηση της κατάστασης των υδρευτικών δικτύ-

ων, με τη συμμετοχή ανεξάρτητων ειδικών και αντίστοιχη ενημέρωση των δημο-
τών.
•	 Άμεση εφαρμογή ενός συστηματικού προγράμματος συντήρησης για τα 

δίκτυα ύδρευσης.
•	 Καθοριστικές δράσεις για τη βελτίωση της άμεσης ενημέρωσης των πολι-

τών σε περιπτώσεις ανάγκης.

•	 Διεξοδική έρευνα για τα αίτια των επαναλαμβανόμενων βλαβών και λήψη 
μέτρων για την αποφυγή αντίστοιχων περιστατικών στο μέλλον.
•	 Σχεδιασμό και υλοποίηση ενός σοβαρού προγράμματος για την πλήρη 

αναβάθμιση και αναδιάρθρωση του δικτύου ύδρευσης.
Η ασφάλεια και η ευημερία των πολιτών του Δήμου Κατερίνης πρέπει να είναι 

προτεραιότητα και δεν πρέπει να υπο-
νομεύονται από περιστασιακές και ανα-
ποτελεσματικές παρεμβάσεις.
Θα θέλαμε να καταλήξουμε εκφράζο-

ντας το σεβασμό και την ευγνωμοσύνη 
μας προς όλο το προσωπικό των υπη-
ρεσιών του Δήμου Κατερίνης που κατα-
βάλλει υπεράνθρωπες προσπάθειες για 
την αποκατάσταση της βλάβης υπό δύ-
σκολες συνθήκες. Επίσης, ένα ιδιαίτερο 
ευχαριστώ στην Πυροσβεστική Υπηρε-
σία που συνέδραμε άμεσα και αποτελε-
σματικά στην άντληση των υδάτων.
Υπέρβαση για τον Δήμο Κατερίνης
Σωτήρης Τριανταφύλλου
Δημοτικός Σύμβουλος

«ΥΠΕΡΒΑΣΗ» 

«Λέμε το νερό νεράκι»

Η Μαρία Μπουτζέτη με καταγωγή από το Λιβάδι είναι 
υποψήφια Ευρωβουλευτής με το ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής. 
Είναι Διδάκτωρ Πολιτικής Επικοινωνίας του Πανεπιστημίου 
της Αθήνας και Σύμβουλος Στρατηγικής και Επικοινωνίας. 
Έχει μεγαλώσει στη Θεσσαλονίκη, με καταγωγή από Πιερία 
και Ημαθία, ζει όμως ήδη χρόνια στην Αθήνα, όπου πήγε 

για τις σπουδές της και παρέμεινε. Έλαβε πτυχίο Επικοι-
νωνίας και Μέσων Μαζικής Ενημέρωσης από το Πανεπι-
στήμιο της Αθήνας, συνέχισε με μεταπτυχιακό δίπλωμα 
ειδίκευσης στα Ψηφιακά Μέσα Επικοινωνίας, για να ολο-
κληρώσει σε νεαρή ηλικία το διδακτορικό της ως υπότρο-
φος του Ιδρύματος Ωνάση.

Μαρία Μπουτζέτη: 
Μια Λιβαδιώτισσα για την Ευρωβουλή
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«Μόνο το ΠΑΣΟΚ έχει το DNA της αλληλεγγύης», 
υποστήριξε από την Κατερίνη ο υποψήφιος Ευρω-
βουλευτής Νίκος Παπανδρέου, ο οποίος επισκέφθηκε 
το Σάββατο 11 Μαΐου 2024 την Πιερία.
Τον κ. Παπανδρέου καλωσόρισε στην Κατερίνη ο 

Γραμματέας της Ν.Ε. Πιερίας Δημήτρης Λιόλιος, ο 

οποίος στη σύντομη τοποθέτησή του έκανε λόγο για 
«κρίσιμες εκλογές», κατά τις οποίες όλα τα μέλη θα 
πρέπει να δώσουν όλες τις δυνάμεις τους για το κα-
λύτερο αποτέλεσμα.
Ο κ. Παπανδρέου, κατά τη συνάντησή του με μέλη 

και φίλους του κόμματος στο πλαίσιο της περιοδείας 
του για τις ευρωεκλογές, εξέφρασε την πεποίθηση 
ότι το κόμμα του θα είναι στη δεύτερη θέση στη 
μάχη του Ιουνίου.
Δεν παρέλειψε να κάνει μια ιστορική αναδρομή 

στην πορεία του κινήματος απαριθμώντας κάποιες 
από τις μεγάλες «τομές» που έγιναν στον τόπο κατά 
τη διακυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ. «Με 3.000 στελέχη ο 
Ανδρέας άλλαξε την Ελλάδα» είπε χαρακτηριστικά 
θυμίζοντας ότι το ΠΑΣΟΚ έκανε νοσοκομεία, έκανε 
σχολεία, έφερε τη δημοκρατία, αναγνώρισε την Εθνι-
κή Αντίσταση, δημιούργησε τη Διαύγεια, τον ΑΣΕΠ 
κ.α.

Ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής άσκησε κριτική σε 
Νέα Δημοκρατία και ΣΥΡΙΖΑ κατηγορώντας τα δύο 
κόμματα ότι «έχουν το ίδιο στυλ εξουσίας, τα ρου-
σφέτια». Συνεχίζοντας την κριτική του στην κυβέρ-
νηση είπε ότι «ενώ υπάρχει ανάπτυξη, ενώ υπάρχουν 
χρήματα, με τον τρόπο που διοικείται ο τόπος μας, 
υπάρχει ανισότητα», είπε χαρακτηριστικά.
Σε ότι αφορά τη μάχη για την Ευρωβουλή, δήλωσε 

πως το ΠΑΣΟΚ έχει άξιους υποψηφίους που μπορούν 
να εκπροσωπήσουν αποτελεσματικά τη χώρα μας. 
Επίσης, έκανε έκκληση στους ψηφοφόρους όλων 
των κομμάτων, να επιλέξουν τους άξιους «διότι στα 
δύσκολα θέματα για τη χώρα μας πρέπει να είμαστε 
μαζί. Μπορούμε να βρούμε κοινά εθνικά σημεία, αλλά 
δεν θα πρέπει οι Ευρωβουλευτές να είναι άσχετοι», 
κατέληξε.
Στη συνέχεια ο κύριος Παπανδρέου έκανε μια βόλτα 

στον πεζόδρομο της πόλης.

ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΤΟΥ ΝΙΚΟΥ ΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ ΣΤΗΝ ΠΙΕΡΙΑ

«Μόνο το ΠΑΣΟΚ έχει το DNA της αλληλεγγύης»

Την Πιερία επισκέφθηκε ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής 
του ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ Λευτέρης Καρχιμάκης, ο οποίος 
το απόγευμα του Σαββάτου 11 Μαΐου 2024 είχε 
συνάντηση με στελέχη και φίλους του Κινήματος, σε 
γνωστό καφέ στον πεζόδρομο της Κατερίνης.
Αρχικά ο κ. Καρχιμάκης επισκέφθηκε τα γραφεία της 
Ν.Ε. Πιερίας του ΠΑΣΟΚ, εκεί όπου τον υποδέχθηκε 
ο Γραμματέας της Δημήτρης Λιόλιος. Ο υποψήφιος 
Ευρωβουλευτής δήλωσε εντυπωσιασμένος από τη 
δουλειά που έχει γίνει στα γραφεία της Ν.Ε. Πιερίας η 
οποία, όπως είπε, δείχνει την αγάπη, το μεράκι, αλλά 
και την πίστη των στελεχών του ότι το Κίνημα είναι 
ζωντανό. «Ως τέτοιο χρειάζεται ένα χώρο να στεγάσει 
τα στελέχη του για την ανταλλαγή απόψεων και την 
εξέλιξη του πολιτικού και ιδεολογικού στίγματος του 
κόμματος», ανέφερε.
Σε δηλώσεις που έκανε κατά την παραμονή του 

στα γραφεία του κόμματος υπογράμμισε ότι η 
παραδοσιακή δύναμη του ΠΑΣΟΚ είναι η σχέση του με 
τον κόσμο, τα κοινωνικά κινήματα, και τους πολίτες.
Σε ό,τι αφορά την Πιερία τόνισε ότι έχει τεράστιες 
παραγωγικές δυνατότητες, μπορεί να πρωτοστατήσει 
στον τουρισμό ενώ έχει δυνατότητες στη μεταποίηση 
και τον αγροτικό τομέα. «Πρόκειται για ένα Νομό 
ο οποίος εν δυνάμει, μπορεί να λειτουργήσει ως 
πρότυπο παραγωγικού μοντέλου στη χώρα», είπε 
χαρακτηριστικά.
Αναφερόμενος στις Ευρωεκλογές, τις χαρακτήρισε 
κρίσιμες σημειώνοντας πως ο ρόλος της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης στην ανάπτυξη των περιφερειών είναι 
σημαντικός. «Παρά τις μεγάλες προσπάθειες του 
Νίκου Ανδρουλάκη όσο ήταν ευρωβουλευτής, αλλά 
και του Νίκου Παπανδρέου, η Ελλάδα είναι τρίτη 
από το τέλος χώρα, σε επιδραστικότητα και αυτό 

έχει αντίκτυπο και στην Ελληνική περιφέρεια» είπε 
και τόνισε πως είναι απαραίτητο, στην επόμενη 
Ευρωβουλή, να υπάρχει πολιτικό προσωπικό με 
δυνατότητες και γνώση, ώστε να διεκδικήσει για την 
Ελληνική περιφέρεια αυτό που τις αξίζει.
Να σημειωθεί, ότι ο Λευτέρης Καρχιμάκης, σε ηλικία 
29 ετών, είναι ο νεότερος υποψήφιος Ευρωβουλευτής 
του ΠΑΣΟΚ.

ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΛΕΥΤΕΡΗ ΚΑΡΧΙΜΑΚΗ ΣΤΗΝ ΠΙΕΡΙΑ

«Παραδοσιακά η δύναμη του ΠΑΣΟΚ είναι οι πολίτες»
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«Το Διακύβευμα των Ευρωεκλογών – Η ζωή στην 
Ευρώπη το 2024-2029» ήταν το θέμα της πολιτικής 
εκδήλωσης που διοργάνωσε η Νομαρχιακή Επιτροπή 
του ΣΥΡΙΖΑ Πιερίας, την Κυριακή 12 Μαΐου 2024, στο 
Συνεδριακό Κέντρο Κατερίνης.
Ομιλητές ήταν 4 υποψήφιοι Ευρωβουλευτές του 

ΣΥΡΙΖΑ, σε μια εκδήλωση η οποία εντάσσεται στην 
εκστρατεία του κόμματος ενόψει των εκλογών της 
9ης Ιουνίου. Η πρ. βουλευτής Παναγιώτα Δριτσέλη, 
η πρώην Υφυπουργός Ολυμπία Τελιγιορίδου, ο Δρ. 
Κωνσταντίνος Σιδηρόπουλος και ο σύμβουλος του 
Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ για την Ευρωπαϊκή πολιτική, 
καθηγητής Νικόλαος Φαραντούρης ανέπτυξαν πτυχές 
του προγράμματος και σχηματοποίησαν το διπλό μή-
νυμα της κάλπης για την Ευρώπη και την Ελλάδα.
«Ο ΣΥΡΙΖΑ έχει ξεκινήσει μια πολύ μεγάλη μάχη για 

την Ελλάδα και την Ευρώπη η οποία απέχει πολύ από 
τις ιδρυτικές της αξίες. Ο ΣΥΡΙΖΑ είναι το κίνημα της 
προοδευτικής ανατροπής, της εξέλιξης της Ευρώπης, 
ώστε αυτή να γυρίσει σελίδα και να είναι ξανά η Ευ-
ρώπη των λαών, της ειρήνης και της κοινωνικής δικαι-
οσύνης», τόνισε στην τοποθέτησή της η Παναγιώτα 
Δριτσέλη.
Ευκαιρία για διάλογο με τους πολίτες, χαρακτήρισε 

την εκδήλωση η πρώην Υφυπουργός και Βουλευτής 

Ολυμπία Τελιγιορίδου. «Οι Ευρωεκλογές της 9ης 
Ιουνίου είναι εκλογές με μεγάλη πολιτική βαρύτητα» 
ανέφερε, προσθέτοντας πως στις προσεχείς εκλογές 
οι πολίτες θα επιλέξουν τι Ευρώπη θέλουν και ποιος 
είναι ο στόχος για τη διαμόρφωση πολιτικών στις 
Βρυξέλλες.
Επίσης, σύμφωνα με την πρ. Υφυπουργό, από τις 

κάλπες μπορεί να υπάρξει ένα ακόμη μήνυμα, για το 
τι Ελλάδα θέλουμε, τι Ελλάδα μας αξίζει και πώς βλέ-
πουν οι πολίτες την πολιτική κατάσταση της χώρας 
όπως αυτή διαμορφώθηκε «από μια κυβέρνηση η 
οποία μας έχει οδηγήσει σε τεράστια πολιτικά, κοινω-
νικά και θεσμικά αδιέξοδα».
Όπως τόνισε, ο ΣΥΡΙΖΑ με συγκεκριμένες προτάσεις, 

απευθύνεται προς τους Έλληνες και τους ζητά να 
συμμετέχουν στην κάλπη. «Οι Ευρωεκλογές δεν είναι 
μια χαλαρή εκλογική διαδικασία, είναι μια εκλογική 
διαδικασία που αφορά τη ζωή όλων μας», κατέληξε η 
κ. Τελιγιορίδου.
«Η πολιτική πρέπει να έχει δυο παραμέτρους. Την 

προσφορά και το αποτέλεσμα», είπε στην τοποθέτη-
σή του ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής Κωνσταντίνος 
Σιδηρόπουλος. Ο κ. Σιδηρόπουλος στάθηκε ιδιαίτερα 
στον τρόπο που καταρτίστηκε το Ευρωψηφοδέλτιο 
του ΣΥΡΙΖΑ, αφού για πρώτη φορά αυτή έγινε με τη 

συμμετοχή των μελών του κόμματος. Αυτή η διαδικα-
σία ήταν αυτή που έδωσε και στον ίδιο, όπως είπε, το 
δικαίωμα να μπορεί να συστρατευθεί στην προσπά-
θεια του ΣΥΡΙΖΑ στην Ευρώπη και στην Ελλάδα.
Των πολιτικών που άσκησε ο ΣΥΡΙΖΑ κατά τη δια-

κυβέρνησή του, υπεραμύνθηκε ο καθηγητής Νίκος 
Φαραντούρης, ο οποίος ωστόσο συμπλήρωσε πως 
«μπορεί να μην έγιναν τέλεια, είχαν όμως έναν ορθό 
λόγο, μια προοπτική πατριωτική και μια προσήλωση 
στο πιο ευάλωτο».
Αυτό που προσδιορίζει τον ΣΥΡΙΖΑ, είπε ο σύμβου-

λος επί των Ευρωπαϊκών θεμάτων του Προέδρου 
του κόμματος, είναι η ευαισθησία για τον κοινωνικά 
αποκλεισμένο, αλλά και οι δύσκολες αποφάσεις για 
την πατρίδα και το έθνος, κάνοντας αναφορά και στη 
Συμφωνία των Πρεσπών. «Πάντα η δημοκρατική πα-
ράταξη λαμβάνει τις πιο δύσκολες και ορθές για την 
πατρίδα, αποφάσεις», τόνισε ο κ. Φαραντούρης, ο 
οποίος κάλεσε τους πολίτες να δηλώσουν παρόντες 
στις εξελίξεις με τη συμμετοχή τους στις κάλπες των 
Ευρωεκλογών.
Την εκδήλωση συντόνισε ο κ. Διονύσης Ζαρώτης, 

Συντονιστής Ν. Ε. ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, ενώ στην αρχή της 
εκδήλωση χαιρετισμό απηύθυνε και πρώην Βουλευτής 
ΣΥΡΙΖΑ κ. Αθανάσιος Γκούνας.

ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΣΤΗΝ ΠΙΕΡΙΑ ΜΕ ΟΜΙΛΗΤΕΣ 4 ΥΠΟΨΗΦΙΟΥΣ ΕΥΡΩΒΟΥΛΕΥΤΕΣ 

«Κίνημα προοδευτικής ανατροπής για την Ευρώπη 
ο ΣΥΡΙΖΑ»

Να εξαντληθούν όλα τα περιθώρια προκειμένου να 
υπάρξει οικονομική ενίσχυση των παραγωγών ακτινι-
δίων και οπωροφόρων στον Δήμο Πύδνας-Κολινδρού 
που οι καλλιέργειες τους υπέστησαν ζημιές, μέσα από 
τις Κρατικές Οικονομικές Ενισχύσεις (ΠΣΕΑ), ζητά με 
κοινοβουλευτική του παρέμβαση προς τον Υπουργό 
Αγροτικής Ανάπτυξης, ο Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος 
Κουλκουδίνας.
Όπως επισημαίνει ο Βουλευτής, αυτό προϋποθέτει 

την προετοιμασία και υποβολή πλήρους φακέλου 
στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή, σύμφωνα με το άρθρο 
108 παράγραφος 3 της Συνθήκης Λειτουργίας της Ευ-
ρωπαϊκής Ένωσης.
Ο Σπύρος Κουλκουδίνας αναφέρει ότι παραγωγοί 

ακτινιδίων και οπωροφόρων δέντρων Δήμου Πύδνας 
- Κολινδρού βρίσκονται σε απόγνωση, αφού η ανεμο-
θύελλα που έπληξε την περιοχή (Κίτρος, Σφενδάμη 
κ.α.) στις 3 Μαΐου, προκάλεσε ανεπανόρθωτες ζημιές 

στις καλλιέργειες και στην παραγωγή τους ενώ είχε 
προηγηθεί και η χαλαζόπτωση στις 21 Απριλίου που 
και αυτή προκάλεσε σοβαρές ζημιές.
Οι ζημίες αφορούν καλλιέργειες σε ακτινίδια, ροδά-

κινα, βερίκοκα, κεράσια, σιτηρά, αμπέλια, καρπούς με 
κέλυφος κ.α.
Σύμφωνα με έγγραφη ενημέρωση που έχει ο κ. 

Κουλκουδίνας, επίκειται η τροποποίηση του κανο-
νισμού του ΕΛΓΑ προκειμένου να ενταχθούν στα 
αποζημιωτικά αίτια και οι ανεμοθύελλες αλλά στην 
παρούσα φάση ο Βουλευτής εκτιμά ότι θα πρέπει να 
αντιμετωπιστεί το πρόβλημα που έχει δημιουργη-
θεί μέσα από τις Κρατικές Οικονομικές Ενισχύσεις ( 
ΠΣΕΑ).
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της κοινοβουλευτικής 

πρωτοβουλίας του κ. Κουλκουδίνα:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης
ΘΕΜΑ: Στήριξη των παραγωγών ακτινιδίων και καλ-

λιεργειών οπωροφόρων στην Πιερία που οι καλλιέρ-
γειες και η παραγωγή τους υπέστησαν ζημιές
Κύριε Υπουργέ,
Οι παραγωγοί ακτινιδίων και άλλων καλλιεργειών 

σε αγροτικά χωριά του Δήμου Πύδνας Κολινδρού 
βρίσκονται σε απόγνωση, αφού η ανεμοθύελλα που 
έπληξε την περιοχή (Κίτρος, Σφενδάμη κ.α.) στις 3 
Μαΐου, προκάλεσε ανεπανόρθωτες ζημιές στις καλλι-
έργειες και στην παραγωγή τους.
Είχε προηγηθεί και η χαλαζόπτωση στις 21 Απριλίου 

που και αυτή προκάλεσε σοβαρές ζημιές.
Οι ζημίες αφορούν καλλιέργειες σε ακτινίδια, ροδά-

κινα, βερίκοκα, κεράσια, σιτηρά, αμπέλια, καρπούς με 
κέλυφος κ.α.

Αυτή τη στιγμή, υπολογίζεται ότι έχει καταστραφεί 
το 80% της παραγωγής ακτινιδίων στις συγκεκριμέ-
νες καλλιέργειες, με τους αγρότες και παραγωγούς να 
βρίσκονται σε αδιέξοδο.
Στα πλαίσια του κοινοβουλευτικού ελέγχου, έχω την 

έγγραφη διαβεβαίωση του Υπουργείου ότι επίκειται η 
τροποποίηση του κανονισμού του ΕΛΓΑ προκειμένου 
να ενταχθούν στα αποζημιωτικά αίτια και οι ανεμοθύ-
ελλες.
Στην παρούσα φάση όμως θα πρέπει να εξαντλη-

θούν όλα τα περιθώρια προκειμένου να υπάρξει οι-
κονομική ενίσχυση των παραγωγών ακτινιδίων που 
οι καλλιέργειες τους υπέστησαν ζημιές, μέσα από τις 
Κρατικές Οικονομικές Ενισχύσεις ( ΠΣΕΑ) .
Αυτό προϋποθέτει και την αποστολή πλήρους φακέ-

λου στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή, σύμφωνα με το άρ-
θρο 108 παράγραφος 3 της Συνθήκης Λειτουργίας της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης.
Κατόπιν των ανωτέρω
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός
1.Με δεδομένο το μέγεθος και την έκταση των ζη-

μιών στις καλλιέργειες ακτινιδίων και οπωροφόρων 
δέντρων, προτίθεται η κυβέρνηση να εξετάσει την 
οικονομική ενίσχυση των παραγωγών μέσα από τις 
Κρατικές Οικονομικές Ενισχύσεις (ΠΣΕΑ);
2. Είναι στο σχεδιασμό της κυβέρνησης η προετοι-

μασία και η υποβολή φακέλου προς την Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή για να εγκριθεί η κρατική ενίσχυση στους 
αγρότες που οι καλλιέργειες και η παραγωγή τους, 
υπέστησαν ζημιές;
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπύρος Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

ΓΙΑ ΤΗ ΣΤΗΡΙΞΗ ΤΩΝ ΚΑΛΛΙΕΡΓΗΤΩΝ ΠΥΔΝΑΣ - ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ ΠΟΥ Η ΠΑΡΑΓΩΓΗ ΤΟΥΣ ΚΑΤΑΣΤΡΑΦΗΚΕ

Ενεργοποίηση των κρατικών οικονομικών ενισχύσεων 
(ΠΣΕΑ) ζητά ο Σπύρος Κουλκουδίνας 
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Η Κ14 του Απόλλων Λιτοχώρου κέρδισε την πρώτη θέση στο τουρνουά 
που διοργανώθηκε στο Νέο Κεραμίδι. Στην ομάδα συμμετείχε και ο Ραφαήλ 
Μπουζάνι που πρόσφατα κλήθηκε να συμμετάσχει στα κλιμάκια της προεπι-
λογής της Κ14 στην Εθνική Παίδων.

Η Κ14 του Απόλλων 
Λιτοχώρου πρώτευσε 

στο τουρνουά 
του Νέου Κεραμιδίου

Μία από τις πιο μεγάλες και σημαντικές διοργανώσεις Τριάθλου στην 
Ελλάδα με διεθνή διάσταση, έλαβε χώρα στην Ολυμπιακή Ακτή στην 
Κατερίνη από τις 10 ως τις 12 Μαΐου.
Η άκρως επιτυχημένη αθλητική διοργάνωση, για κάθε έλληνα αθλητή 

τριάθλου, αποτελεί πλέον κορυφαία επιλογή και μπορεί να ονομαστεί 
και θεσμός.
Με αύξηση συμμετοχών και την παρουσία έμπειρων και αρχάριων 

αθλητών από όλον τον κόσμο, ολοκληρώθηκε το κορυφαίο αθλητικό 
γεγονός TRIMAN 2024.

Η κορυφαία τριαθλητική διοργάνωση TRIMAN 2024 
στην Ολυμπιακή Ακτή 

Με μεγάλη επιτυχία για τον Ναυτικό Όμιλο Κατερίνης 
ολοκληρώθηκε το 90ο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
Κωπηλασίας Εφήβων – Νεανίδων – Ανδρών – Γυναικών 
κατακτώντας 7 μετάλλια.
Ο όμιλος εκπροσωπήθηκε από 15 αθλητές και συνολικά 
10 πληρώματα τα οποία κατέκτησαν 1 χρυσό, 3 
ασημένια και 3 χάλκινα μετάλλια. Την αποστολή 
συνόδευσαν ο Πρόεδρος του Ομίλου κ. Καρυώτης 
Κωνσταντίνος, ο Τεχνικός Σύμβουλος κ. Κοντομανώλης 
Κωνσταντίνος και η προπονήτρια κ. Αναστασιάδου 
Βαλασία.
Πιο συγκεκριμένα:
1η θέση στο Διπλό (2Χ) Εφήβων οι Πισαλίδης Νίκος και 
Κυριζόπουλος Σπύρος
2η θέση στο Τετραπλό (4Χ) εφήβων οι Πισαλίδης Νίκος, 
Κυριζόπουλος Σπυρος, Παπαδόπουλος Ορφέας και 

Κουσίδης Παύλος
2η θέση στο Τετραπλό (4Χ) Νεανίδων οι Κίτσου Όλγα, 
Καρυώτη Στέλλα, Γρούντα Ιωάννα και Φουρκιώτη Ελπίς
2η θέση στην Δίκωπο Άνευ (2-) Ανδρών U23 οι 
Κετσιτζόγλου Γεώργιος και Φοροζίδης Παναγιώτης
3η θέση στην Δίκωπο Άνευ (2-) Ανδρών οι Κετσιτζόγλου 
Γεώργιος και Φοροζίδης Παναγιώτης
3η θέση στην Δίκωπο Άνευ (2-) Εφήβων οι Κουσιδης 
Παύλος και Γεωργόπουλος Ορέστης
3η θέση στην Τετράκωπο Άνευ (4-) Ανδρών οι 
Κετσιτζόγλου Γεώργιος, Φοροζίδης Παναγιώτης, 
Παπαδόπουλος Ορφέας και Κουσίδης Παύλος
Ενώ εξαιρετική εμφάνιση πραγματοποίησαν και οι: 
Κίτσου Ελπίδα στο Σκιφ (1Χ) Νεανίδων, Βασιλειάδης 
Αλέξανδρος στο Σκιφ (1Χ) Εφήβων και οι Αμανατίδης 
Χάρης και Μότσιας Ιωάννης στο Διπλό (2Χ) Εφήβων

Το Δ.Σ. και οι φίλοι του ομίλου συγχαίρουν όλους 
τους αθλητές και τους εύχονται ακόμα περισσότερες 
επιτυχίες.

ΝΑΥΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Απολογισμός πανελληνίου πρωταθλήματος εφήβων νεανίδων 
ανδρών γυναικών



ΤΡΙΤΗ 14 ΜΑΪΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση20
Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης - tsimponidis@yahoo.gr

Ακτινίδια και μέλισσες μία διαχρονική «συνεργασία» 
με τεράστια αποτελέσματα

Ο γνωστός συντοπίτης μας κ. Βασίλης Έξαρχος, 
Γεωπόνος ΑΠΘ, Intergrade Master, με 
Μεταπτυχιακό στην Αειφορική Γεωργία και 
Υποψήφιος Διδάκτωρ Εδαφολογίας, φανατικός 
υποστηρικτής της «Αειφορικής» διαχείρισης στην 
καλλιέργεια των Ακτινίδιων, αυτή τη φορά στο 
επίκεντρο της γονιμοποίησης των Ακτινίδιων που 
γίνεται αυτή την περίοδο, παρεμβαίνει για ένα τόσο 
παρεξηγημένο θέμα δηλαδή… στη συμβολή των 
μελισσών στην επικονίαση και κατ’ επέκταση στη 
γονιμοποίηση των Ακτινιδίων…
Σύμφωνα με τον κ. Έξαρχο το ακτινίδιο είναι 

«ΑΝΕΜΟΓΑΜΟ» φυτό, δηλαδή η γύρη για να 
γίνει η γονιμοποίηση του θηλυκού άνθους από το 
αρσενικό η μεταφορά της γίνεται με τον αέρα αλλά 
ΚΥΡΙΩΣ είναι «ΕΝΤΟΜΟΓΑΜΟ» φυτό, δηλαδή 
η γύρη μεταφέρεται με τα έντομα. Από όλα τα 
έντομα (που είναι πάρα πολλά είδη), που συμ-
μετέχουν στη διαδικασία της γονιμοποίησης του 
Ακτινίδιου το πιο σημαντικό είναι η ΜΕΛΙΣΣΑ 
που ως γνωστόν εάν δεν υπήρχε… η ζωή πάνω σε 
αυτόν τον πλανήτη, αλλά όλος ο έμβιος κόσμος θα ήταν τελείως διαφορετικός…
Ας μην ξεχνάμε ότι ΣΤΗΝ ΑΜΕΡΙΚΗ ΟΙ ΜΕΛΙΣΣΟΚΟΜΟΙ ΤΙΣ ΜΕΛΙΣΣΕΣ 

ΤΙΣ ΕΧΟΥΝ ΠΡΩΤΙΣΤΩΣ ΓΙΑ ΤΗ ΓΟΝΙΜΟΠΟΙΗΣΗ ΚΑΙ ΔΕΥΤΕΡΕΥΟΝΤΩΣ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΡΑΓΩΓΗ ΜΕΛΙΟΥ… Μάλλον κάτι ξέρουν ΚΑΙ αυτοί για τη γονι-
μοποίηση σε σχέση με τους παντογνώστες Έλληνες παραγωγούς…
Πάντα σύμφωνα με τον κ. Έξαρχο οι Έλληνες Ακτινιδιοπαραγωγοί κάνουν και 

εδώ «το θαύμα τους»… Πιστεύουν ότι οι μέλισσες δεν κάνουν δουλειά, όπως συ-
νηθίζουν να λένε… από πρόχειρες παρατηρήσεις που κάνουν… ενώ αντίθετα όλα 
τα σοβαρά μακροχρόνια επιστημονικά πειραματικά κυρίως από την Ν. Ζηλανδία 
μας λένε το αντίθετο ακριβώς… 
Θυμίζουμε εδώ ότι ο σοβαρός πειραματισμός στη γεωργία για ένα θέμα… 

όπως εδώ η συμβολή της μέλισσας στη γονιμοποίηση του Ακτινίδιου είναι πολύ 
δύσκολος… γίνεται με παρατηρήσεις για πολλά χρόνια, σε πολλά κτήμα-
τα παράλληλα, και με χρήση Στατιστικής… και όχι όπως κάνουν οι Έλληνες 
Ακτινιδιοπαραγωγοί που εκτιμούν τα δεδομένα ΜΕ ΤΟ ΜΑΤΙ και χωρίς μάλι-
στα να αφήνουν «Μάρτυρες» (φυτά δηλαδή που δεν δέχτηκαν τη συγκε-
κριμένη διαχείριση), βασικό στοιχείο του πειραματισμού για να γίνουν οι συγκρί-
σεις…
Ένα σημαντικό πείραμα για το θέμα αυτό έγινε και στον Ελληνικό χώρο όπου 

σε πολλά φυτά Ακτινιδιάς την περίοδο της ανθοφορίας, τοποθέτησαν στα 
άνθη της μίας πλευράς του φυτού ένα ειδικό «δυχτάκι» (τούλι) από το οποίο 
περνούσε βέβαια ο αέρας αλλά όχι οι μέλισσες… ενώ τα άνθη της άλλης πλευράς 
του συγκεκριμένου φυτού δεν τα πείραξαν και τα άφησαν ως έχει… Τα αποτε-
λέσματα ήταν καταλυτικά… εκεί που τα άνθη που δεν είχανε «δυχτάκι» σε 
όλα τα φυτά του πειραματικού έκαναν πολύ μεγαλύτερους και ποιοτικούς 
καρπούς, σε σύγκριση με τους καρπούς των ακτινιδίων που προέκυψαν 
από τα άνθη που είχανε «δυχτάκι» και δεν μπορούσε να πάει η μέλισσα και να 
κάνει επικονίαση…
Είναι γνωστό ότι για να έχουμε καλούς σε μέγεθος καρπούς, πρέπει ο καρπός 

του Ακτινίδιου να έχει 1.000-1.300 σπόρια… Ο κ. Έξαρχος προτείνει στους 
Έλληνες Ακτινιδιοπαραγωγούς να βρούνε μελισσοκόμους και μάλιστα να τους 
πληρώσουν για αυτό (γιατί κανείς δεν δουλεύει τζάμπα) και να βάλουν 1-2 
κυψέλες ανά 4 στρέμματα για Ακτινιδιώνες που περιβάλλονται από άλλους 
ακτινιδιώνες και 2-4 κυψέλες ανά 4 στρέμματα για κτήματα που είναι απομονω-
μένα. Οι κυψέλες μπαίνουν σε ηλιόλουστες προστατευμένες θέσεις όταν όμως 
θα έχει ανθίσει το 20% των θηλυκών ανθέων (και όχι πιο νωρίς). Επίσης οι 
Ακτινιδιοπαραγωγοί πρέπει να φροντίσουν να κουρέψουν όλα τα γειτονικά 
χόρτα για να μην υπάρχει ανταγωνισμός από άλλα άνθη… και να φροντίσουν 
(μέσω ελαφρού ποτίσματος), εφόσον ο καιρός την περίοδο αυτή είναι ξερικός, 
να ανεβάσουν από πολύ πρωί την σχετική υγρασία στο κτήμα…
Βέβαια δεν πρέπει να ξεχάσουμε στη συζήτηση αυτή και την συμβολή των 

«βομβίνων» που είναι πιο μεγαλόσωμοι, άρα και πιο αποδοτικοί από τη μέλισ-
σα στη μεταφορά της γύρης και μπορεί κάποιος να τους προμηθευτεί… από το 
ελεύθερο εμπόριο…
Τα άνθη του ακτινίδιου είναι γνωστό ότι περιέχουν μόνο γύρη και όχι νέ-

κταρ για αυτό τον λόγο πρέπει οι μελισσοκόμοι που θα κάνουν την εγκατάστα-
ση των κυψέλων στον οπωρώνα να προσθέτουν στην κυψέλη κατά διαστήματα 
μείγμα ζάχαρης και νερού για να μειώσουν την πιθανότητα να αναζητήσουν 
τροφή οι μέλισσες εκτός του συγκεκριμένου Ακτινιδιώνα. 
ΤΕΛΟΣ ο κ. Έξαρχος με την ευκαιρία θυμίζει ότι κανένα «σκεύασμα» (που 

ως γνωστόν τα λέμε και μαντζούνια και μάλιστα τα πληρώνουμε και πολύ 
ακριβά…), δεν μπορεί να αντικαταστήσει την Φύση…
ΤΟ ΑΚΤΙΝΙΔΙΟ ΘΕΛΕΙ «ΑΕΙΦΟΡΙΚΗ»ΚΑΙ ΟΧΙ «ΕΝΤΑΤΙΚΗ» 

ΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΑ… Ειδικά τώρα με τις αρνητικές επιπτώσεις της κλιματικής αλλα-
γής, εάν θέλετε το κτήμα σας να παράγει μεγάλες ποσότητες καρπών και να ζει 
για περισσότερα για χρόνια…

SOS για την καταστροφή στην ακτινιδιοκαλλιέργεια 
στον αγροτικό πρώην Δήμο Δίου Πιερίας

Η έντονη ανεμοθύελλα που έπληξε περιοχές της Δ.Ε. Δίου τη Μ. 
Παρασκευή 3 Μαΐου ήταν το τελικό χτύπημα στη φετινή παραγωγή ακτι-
νιδίων, καθώς βρήκε τα φυτά στην ανθοφορία, καταστρέφοντας το μεγαλύ-

τερο μέρος της παραγωγής. Οι 
καλλιεργητές είναι σε απόγνωση, 
καθώς βρίσκονται αντιμέτωποι 
με το ερώτημα της επιβίωσης. 
Η ζημία αγγίζει το 80%, ενώ 
προσεχώς θα φανεί περισσότερο 
το μέγεθος της καταστροφής. Σε 
μια προσπάθεια να ανακτήσουν 
τις απώλειές τους και να ανασά-
νουν από την οικονομική κρίση 
που τους απειλεί, οι αγρότες 
στρέφονται προς την κυβέρνηση για αποζημιώσεις, καθώς ο ΕΛΓΑ αυτή 
τη ζημία δεν την καλύπτει. Επίσης, οι αγρότες αιτούνται να αλλάξει ο κανο-
νισμός του ΕΛΓΑ ώστε να καλύπτονται όλες οι ζημιογόνες αιτίες που πλήττουν 
την παραγωγή τους. Μόνο στην περιοχή αυτή παράγεται το 40-45% της 
ελληνικής παραγωγής ακτινιδίων. Η απώλεια της παραγωγής των ακτινιδίων 
θα μπορούσε να έχει σοβαρές επιπτώσεις στην τοπική οικονομία. «Μετά τη με-
γάλη θεομηνία που είχαμε στις 4 Μαρτίου, όπου έπεσε μεγάλη ποσότητα νερού 
και χαλαζόπτωση, περάσαμε μεγάλες μέρες ανομβρίας μέσα στον Απρίλιο, ενώ 
είχαμε τρεις ανεμοθύελλές με αποκορύφωμα τη Μ. Παρασκευή. Όλα 
αυτά τα καιρικά φαινόμενα είχαν τεράστιες επιπτώσεις στις παραγωγές μας. 
Πρέπει να βρεθεί λύση για να αποζημιωθούν οι παραγωγοί μας, καθώς οι ζημί-
ες αυτές δεν καλύπτονται από τον ΕΛΓΑ. Έχει τελειώσει η χρονιά για εμάς, 
έχουμε καταστραφεί», ανέφερε ο Πρόεδρος της ΠΕΣΚΟ Κονταριώτισσας – 
Αγίου Σπυρίδωνα - Δίου Ηλίας Γκρίνιας. «Η ζημία είναι μεγάλη. Η τελευταία 
θεομηνία τελείωσε τα ακτινίδια στην περιοχή μας. Σε σύντομο χρονικό διάστημα 
θα φανεί ακόμη μεγαλύτερη ζημία. Θα ξεπεράσει το 80%. Είναι πρωτοφανές 
αυτό, γιατί η ανεμοθύελλά ήταν την περίοδο που αναπτύσσονταν το περιβόλι», 
τόνισε ο Πρόεδρος του Α.Σ. Καρίτσας Διονύσης Φόλιος.

Πράσινα, κόκκινα, κίτρινα ακτινίδια, όλοι οι «καλοί» παίκτες χωράνε
Ήμουνα, είμαι και θα είμαι με το πράσινο ακτι-

νίδιο, χωρίς να είμαι ουδόλως δογματικός ή και 
προκατειλημμένος, με τις νεοεισερχόμενες κίτρινες 
ή κόκκινες ποικιλίες που επιχειρούνται να πλασα-
ριστούν τα τελευταία χρόνια από 2 -τουλάχιστον όσο 
γνωρίζω- παγκόσμιους κολοσσούς εταιρίες, που 
προωθούν με δυναμικό και αποφασιστικό τρόπο, αυτή 
τη νέα φιλοσοφία στο παγκόσμιο καλλιεργητικό 
γίγνεσθαι, επικαλούμενοι τα όσα υποστηρίζουν.
Ειδικά εμείς εδώ στην Πιερία, θεωρώ ότι έχουμε το προνόμιο να διατη-

ρούμε εδώ και αρκετά χρόνια, τα σκήπτρα στην πανελλαδική παραγω-
γή-καλλιέργεια των πράσινων ακτινιδίων, που άλλωστε φημίζεται για την 
εξαιρετική ποιότητα.
Επαναλαμβάνω, δεν έχω τίποτα με τα κόκκινα ή κίτρινα ακτινίδια που μπαί-

νουν δυναμικά στην εμπορική μας ζωή. Οι καταναλωτικές ανάγκες διαμορ-
φώνονται από τα παγκόσμια καρτέλ κατά το δοκούν και υπάρχει χώρος και 
περιθώριο όλοι να συνυπάρξουν…

Μέχρι και τις 31 Μαΐου 2024 η καταχώρηση ποσοτήτων 
των καθυστερούμενων συνδεδεμένων ενισχύσεων

Μέχρι και την Παρασκευή 31 Μαΐου 2024 
θα παραμείνει ανοιχτή η εφαρμογή για την 
καταχώρηση των ποσοτήτων σε μια σειρά 
από καλλιέργειες, προκειμένου να καταβλη-
θούν από τον ΟΠΕΚΕΠΕ, σε όσους δικαιού-
χους δεν πληρώθηκαν, οι συνδεδεμένες ενι-
σχύσεις για το 2023. Ειδικότερα, στις πληρω-
μές που πραγματοποιήθηκαν από τον ΟΠΕΚΕΠΕ 
τη Μ. Δευτέρα 29 Απριλίου και τη Μ. Τρίτη 30 Απριλίου 2024, έμειναν εκτός 
δικαιούχοι αγρότες-παραγωγοί των συνδεδεμένων ενισχύσεων, καθώς, 
σύμφωνα με τον Οργανισμό «υπήρξαν φορείς που δεν ενήργησαν έγκαιρα, 
προκειμένου να αποκτήσουν πρόσβαση στη συγκεκριμένη εφαρμογή, 
με αποτέλεσμα οι παραγωγοί - πελάτες τους, με ευθύνη των φορέων, να μην 
μπορούν να πάρουν τη δικαιούμενη ενίσχυση στην επικείμενη πληρωμή».

Ενεργοποιήθηκε από τις 24 Απριλίου η «Κάρτα του Αγρότη»
Από την Τετάρτη 24 Απριλίου μέχρι και τον Σεπτέμβριο ενεργοποιείται η 

«Κάρτα του αγρότη» που διατίθεται στους παραγωγούς (αγρότες και κτη-
νοτρόφους), δικαιούχους των αγροτικών επιδοτήσεων, εφόσον το επιθυμούν, 
μόνο με την αίτηση του ενδιαφερόμενου προς τη συνεργαζόμενη τράπεζα που 
τηρεί τον λογαριασμό του. Μέσω της «κάρτας του αγρότη» παρέχεται στον δι-
καιούχο η δυνατότητα να κάνει αγορές από επιχειρήσεις οι οποίες εντάσσο-
νται στις κατηγορίες αυτών που εμπορεύονται προϊόντα τα οποία σχετίζονται με 
την κάλυψη των γεωργικών αναγκών των παραγωγών (αγροεφόδια αναλώσιμα, 
όπως σπόροι, φάρμακα, λιπάσματα, ζωοτροφές, κτηνιατρικά φάρμακα, πρό-
σθετα ζωοτροφών, καύσιμα κίνησης ελκυστήρων, αγροτικό ρεύμα, ανταλλακτι-
κά-συνεργείο αγροτικών μηχανημάτων), αλλά και να εξοφλεί οφειλές του σε 
πιστοποιημένους φορείς υποβολής δήλωσης Ενιαίας Ενίσχυσης.
Μέσω της «Κάρτας του Αγρότη» παρέχεται, τέ-

λος, η δυνατότητα στους αγρότες παραγωγούς 
να εξοφλούν τρέχουσες οφειλές τους έναντι 
ΕΛΓΑ, ΟΓΑ και δημοσίου, δαπάνες έκδοσης και 
χρήσης εργοσήμου, καθώς και το κόστος αίτησης 
αγροτικών ενισχύσεων…
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Προσφορά
Εργασίας

Το ιταλικό εστιατόριο 
Kitchen Pasta αναζητεί 
νέους συνεργάτες, γεμά-
τους όρεξη, για την
στελέχωση της ομάδας 
του.
Οι θέσεις εργασίας:
Πλήρης απασχόλησης:
-Βοηθός κουζίνας – Λά-
ντζα
-Α-Β μάγειρας
-Σερβιτόρος
-Εποχιακή απασχόληση:
-Βοηθός μάγειρα
-Βοηθός σερβιτόρου
Αποστολή βιογραφικών 
μέσω email στο info@
kitchenpasta.gr

Ζητείται για την ΑΦΟΙ 

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΙ 
HomeMarkt στον Κορινό 
Πιερίας για μόνιμη
εργασία στις νέες μας 
εγκαταστάσεις, σε άρι-
στο περιβάλλον εργασί-
ας:
1.Υπεύθυνος λογιστηρί-
ου με προϋπηρεσία
2.Πωλητής  με καλό 
χειρισμό ηλεκτρονικού 
υπολογιστή για τα κατα-
στήματα ΑΦΟΙ
ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΙ 
HomeMarkt στην Κατε-
ρίνη.
3. Αποθηκάριος
4. Χειριστής Περονοφό-
ρων Οχημάτων – Κλάρκ
5. Οδηγός με δίπλωμα Γ’ 
κατηγορίας
Η εταιρεία παρέχει:
Ένα σύγχρονο και φιλικό 
περιβάλλον εργασίας, 
σε νέες υπερσύγχρονες 
εγκαταστάσεις
Υψηλό πακέτο αποδο-
χών και bonus επίτευξης 
στόχων (συνολικά έως 
16 μισθούς)
Ιδιωτική ασφάλιση 
υγείας
Διαρκή Εκπαίδευση
Ευκαιρίες σταδιοδρομίας 
και εξέλιξης σε μια δυνα-
μική και αναπτυσσόμενη 
επιχείρηση
Αποστολή βιογραφι-
κών στο email: hr@
homemarkt.gr

Η Εταιρεία «ΑΛΦΑ ΓΕΥ-
ΣΗ», Βιοτεχνία Παραγω-
γής Σαλατών, Ζητά

Βοηθό συσκευασίας και 
παραγωγής
ΤΗΛΕΦΩΝΟ: 23510 
38511
Βιογραφικά στο 
email: giorgos@
alphagefsi.gr

ΝΕΕΣ ΘΕΣΕΙΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ- 
ΟΔΗΓΟΣ – ΧΕΙΡΙΣΤΗΣ 
ΚΛΑΡΚ.Ζητούνται άτομα 
για στελέχωση
τμήματος LOGISTICS 
στην περιοχή της Κατερί-
νης. Οδηγός, Χειριστής 
Κλαρκ. Αποστολή
βιογραφικών στο info@
pitsias.eu

Ζητείται σερβιτόρος 
και βοηθός σερβιτό-
ρου από την ταβέρνα 
Ναυτίλος στην Παραλία 
Κατερίνης. Περισσότε-
ρες πληροφορίες στα 
τηλέφωνα: 2351063433, 
6977654818

Ξενοδοχείο στην Παρα-
λία Κορινού ζητάει άτομα 
για εργασία:
Ξαπλώστρες, beach bar 
και βοηθό σερβιτόρου 
για το εστιατόριο.
Βιογραφικά και μηνύ-
ματα το email:stykal@
hotmail.com

Ζητείται άτομο για 
εργασία σε πλυντήριο 
αυτοκινήτων,από 18 έως 

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

35 ετών.
Πλήρης απασχόληση, 
μισθός, ασφάλιση.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6981200500

Ζητείται νοσηλεύτρια/
νοσοκόμα για εποχια-
κή εργασία, με γνώση 
άπταιστων αγγλικών
για στελέχωση ιατρείου 
στην παραλία Κατερίνης.
Ρουμάνικα, Ουγγρικά ή 
Σέρβικα έως 2η γλώσσα 
θα εκτιμηθούν ιδιαίτερα.
Πληροφορίες Dr. Oρφανί-

δης Ανέστης.
Τηλέφωνο επικοινωνίας 
6938900565

Η ΑΜΒΡΟΣΙΑΔΗΣ ΚΟ-
ΤΟΠΟΥΛΑ ΟΛΥΜΠΟΥ 
ΑΒΕΕ με έδρα την Κατε-
ρίνη,  επιθυμεί  να
προσλάβει ανειδίκευτους 
εργάτες. Απαραίτητα 
προσόντα: Για τη συμμε-
τοχή στη διαδικασία
πλήρωσης της θέσης οι 
ενδιαφερόμενοι πρέπει 
να αποστείλουν το βιο-
γραφικό τους

αναγράφοντας τη θέση 
μέσω ηλεκτρονικού 
ταχυδρομείου, στην 
ηλεκτρονική
διεύθυνση  cv@
ambrosiadis.gr .  Εργα-
τικότητα, Προσοχή και 
Ακρίβεια,Ταχύτητα και
Συνέπεια

Ζητείται κοπέλα για ερ-
γασία από το ανθοπωλείο 
Δεμερτζίδης
στο κέντρο της Κατερί-
νης.
Περισσότερες πληροφο-

Από cafe bar στην Παραλία Κατερίνης ζητούνται:
-Baristas – παραγωγή -Σερβιτόρα, σερβιτόρος με 

εμπειρία.
Να γνωρίζουν Αγγλικά, άτομα με δυνατότητες θα 

εκτιμηθούν Αποστολή βιογραφικών:
koulito76@gmail.com ΤΗΛ επικοινωνίας 

6970755833

Από ξενοδοχείο στo κέντρο της Παραλίας Κατερί-
νης ζητούνται:
Ζητείται άτομο για management και διαχείριση 

κρατήσεων να γνωρίζει αγγλικά .
Θα εκτιμηθούν Ικανότητες Υψηλές αποδοχές 

Ασφάλιση.
Αποστολή βιογραφικών: koulito76@gmail.com 

Τηλέφωνο επικοινωνίας: 6970755833

Από κατάστημα στην Παραλία Κατερίνης ζητού-
νται:
Ζητούνται συνεργάτες! –Ταμίας -τυλιχτής γύ-

ρου-Τυλιχτής-χτρια -Σερβιτόρος, γνώστης
Αγγλικής και Σλάβικης γλώσσας. ΥΨΗΛΕΣ ΥΠΟ-

ΔΟΧΕΣ Ασφάλιση Άτομα με εμπειρία,
συνέπεια και επαγγελματισμό θα εκτιμηθούν 

Αποστολή βιογραφικών:
koulito76@gmail.com Τηλέφωνο επικοινωνίας: 

6970755833 Ώρες επικοινωνίας μετά τις
18:00
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www.odelalis.gr

Τοπικά
ρίες στο τηλέφωνο: 6947076950

Ζητείται άτομο για να εργαστεί στην καθαριότητα ενοικιαζόμε-
νων διαμερισμάτων στην
Παραλία Κατερίνης. Καλή αμοιβή και ένσημα, προπληρωμένη 
μηνιαία κάρτα για τη
μετακίνηση. Περισσότερες πληροφορίες στο τηλ. 6973771751 
9π.μ.-13μ.μ.

Ζητείται νεαρός ή νεαρή για σέρβις σε ξαπλώστρες ξενοδοχεί-
ου που βρίσκεται μπροστά στη
θάλασσα στην Παραλία Κατερίνης. Καλή αμοιβή και ένσημα, 
προπληρωμένη μηνιαία κάρτα
μετακίνησης. Πληροφορίες στο τηλ.6932567781

Από εταιρεία ειδικών μεταφορών ζητούνται
-Έμπειρος οδηγός κάτοχος διπλώματος E’ κατηγορίας.
-Για μόνιμη εργασία με πολύ καλές απολαβές.
Τηλέφωνο επικοινωνίας +306978897181.

Μεταφορική εταιρεία στην Κατερίνη ζητά να προσλάβει έμπει-
ρους οδηγούςοι οποίοι να
είναι κάτοχοι επαγγελματικού διπλώματος Γ’ και Ε’ κατηγορίας, 
χειριστές κλάρκ με δίπλωμα, έναν αποθηκάριο, δύο ανειδίκευ-
τους εργάτες, για σταθερή, μόνιμη απασχόληση. Ώρες επικοι-
νωνίας ,αυστηρώς 13:00 – 16:00 μ.μ. Πληροφορίες Κα Γιώτα
Τηλ.6980137616
Παρακαλώ να σεβαστείτε το ωράριο επικοινωνίας, λόγο υψηλού 
φόρτου εργασίας.

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                          Αιγίνιο   14/05/2024
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ                                                                                        Αρ. Πρωτ.:  4998  
ΔΗΜΟΣ ΠΥΔΝΑΣ - ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ
ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗ ΣΥΝΑΨΗ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΩΝ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ 

ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΚΑΤΩ ΤΩΝ ΟΡΙΩΝ ΤΟΥ Ν. 4412/2016 ΜΕ ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΑΝΑΘΕΣΗΣ ΤΗΝ ΠΛΕΟΝ 
ΣΥΜΦΕΡΟΥΣΑ ΜΕ ΒΑΣΗ ΤΗΝ ΤΙΜΗ

1. O Δήμος Πύδνας – Κολινδρού της Π.Ε. Πιερίας με στοιχεία:
Οδός    : Κ. Καραμανλή 38 (Δημαρχείο)
Ταχ. Κωδ.  : 603 00
Κωδικός NUTS  : EL-525
Τηλ.    : 2353 350133/100
Telefax   : 2353 022990
E-mail    : aiginio@otenet.gr
Πληροφορίες:   : Λιόλιου Βανέσα
Ιστοσελίδα   : http://www.pydnaskolindrou.gr
προκηρύσσει ανοικτή διαδικασία μέσω του ΕΣΗΔΗΣ για τη σύναψη δημόσιας σύμβασης της υπηρεσίας «Εργασίες 
με μηχανήματα Δήμου Πύδνας-Κολινδρού 2024»
2. Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγγραφα της σύμβασης στον 
ειδικό, δημόσια προσβάσιμο, χώρο “ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί” της πύλης www.promitheus.gov.gr καθώς και στην 
ιστοσελίδα http:// www.pydnaskolindrou.gr (στο σύνδεσμο Προκηρύξεις).
3. Κωδικός CPV : 45520000-8: «Ενοικίαση εξοπλισμού χωματουργικών εργασιών με χειριστή»
4. Κωδικός NUTS : EL525 Πιερία.
5. Θα πραγματοποιηθούν ετήσιες τακτικές εργασίες σε διάφορα και διάσπαρτα σημεία επέμβασης σε όλη την 
περιοχή χωρικής αρμοδιότητας του Δήμου με τη χρήση μηχανημάτων έργου που είναι απαραίτητες να γίνουν 
για τον καθαρισμό κοινοχρήστων χώρων και τον καθαρισμό-αποκατάσταση της αγροτικής και ενδοδημοτικής 
οδοποιίας του Δήμου Πύδνας-Κολινδρού (όπως απομάκρυνση κάθε είδους και ανεξαρτήτως διαστάσεων φερτών 
υλικών, ξένων υλών, μπάζα). Στόχος των εργασιών είναι η ασφάλεια και η καλύτερη βατότητα στην ευρύτερη 
περιοχή του Δήμου, σύμφωνα με την αρ. 3/2024 μελέτη της Τ.Υ.. 
6. Προϋπολογισμός υπηρεσίας: 150.000,00€ (με το ΦΠΑ 24%).
7. Δεν γίνονται δεκτές εναλλακτικές προσφορές.
8. Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης της υπηρεσίας, ορίζεται από την ημέρα υπογραφής της σύμβασης και έως την 
εξάντληση των ωρών εργασίας.
9. Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που είναι εγκατεστημένα σε:
α) σε κράτος-μέλος της Ένωσης,
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση 
καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος 
I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και
δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς 
ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.
Ο οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης.
Οι ενώσεις οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 4 του άρθρου 19 και των παρ. 
1 (ε) του άρθρου 76 του ν. 4412/2016. Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη 
νομική μορφή για την υποβολή προσφοράς. Σε περίπτωση που η ένωση αναδειχθεί ανάδοχος η νομική της μορφή 
πρέπει να είναι τέτοια που να εξασφαλίζεται η ύπαρξη ενός και μοναδικού φορολογικού μητρώου για την ένωση 
(πχ κοινοπραξία). 
10. Η σύμβαση είναι ενιαία και η υποβολή προσφοράς θα αφορά όλα τα μηχανήματα έργου.
11. Ανοικτή διαδικασία.
12. Κριτήριο ανάθεσης είναι η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά με βάση την τιμή (χαμηλότερη 
τιμή ανά ώρα εργασίας), το προσφερόμενο ποσό αναγράφεται ολογράφως και αριθμητικά σε ευρώ ανά μονάδα  για 
τις παρεχόμενες υπηρεσίες (άρθρο 95 παρ. 2.(α) του Ν. 4412/2016).
13. Ως ημερομηνία και ώρα λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών ορίζεται η 
30/05/2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 15:00 μ.μ.
14. Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους ηλεκτρονικά μέσω της διαδικτυακής πύλης www.
promitheus.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ.
15. α) Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι (12) μήνες
β) Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 05/06/2024 ημέρα Τετάρτη 
και ώρα 11:00 π.μ.
16. Δεν προβλέπεται χορήγηση προκαταβολής.
17. Οι προσφορές συντάσσονται στην ελληνική γλώσσα.
18. Έχει εκδοθεί η αρ.πρωτ.:4738/2024 απόφαση για την ανάληψη υποχρέωσης/έγκριση δέσμευσης πίστωσης για 
το οικονομικό έτος 2024 και με αρ. 342/2024  καταχώρηση στο βιβλίο εγκρίσεων και εντολών πληρωμής της Δ.Ο.Υ. 
ποσού 150.000,00€ σε βάρος των πιστώσεων του έργου με Κ.Α. 30.6262.07
Το έργο χρηματοδοτείται  από: Ιδίους Πόρους του Δήμου Πύδνας-Κολινδρού.
19. Ενστάσεις ή προδικαστικές προσφυγές υποβάλλονται ηλεκτρονικά μέσω της λειτουργίας του υποσυστήματος 
«Επικοινωνία» της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του ΕΣΗΔΗΣ.
20. Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους 2.420,00€ και ισχύ 
τουλάχιστον τριάντα (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς, ήτοι μέχρι την 30/06/2025.

O ΔΗΜΑΡΧΟΣ
Χρήστος Ι. Κομπατσιάρης

Ενόψει των εκλογών της 9ης Ιουνίου 2024, για την ανάδειξη των μελών του 
Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου, καλούνται οι εκπρόσωποι των πολιτικών κομμάτων, 
καθώς και των συνασπισμών πολιτικών κομμάτων, σε κοινή συνεδρίαση, την 
Τετάρτη 15 Μαΐου 2024 και ώρα 10:30 π.μ. στο Δημαρχείο Κατερίνης (αίθουσα 
συνεδριάσεων Δημοτικού Συμβουλίου).
Στη διάρκεια της συνεδρίασης θα καθοριστεί ο τρόπος χρήσης των χώρων 

που διατίθενται στα πολιτικά κόμματα ή σε συνασπισμούς πολιτικών κομμάτων 
που μετέχουν στις εκλογές, για την προβολή τους κατά την προεκλογική περίο-
δο, καθώς και κάθε σχετική λεπτομέρεια.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Διακομματική επιτροπή 
για τις ευρωεκλογές 

της 9ης Ιουνίου
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Συνάντηση με τον Υφυπουργό Εσωτερικών, 
αρμόδιο για θέματα Μακεδονίας-Θράκης, κ. Στάθη 
Κωνσταντινίδη, πραγματοποίησε με πρωτοβουλία 
του Βουλευτή Πιερίας κ. Φώντα Μπαραλιάκου η 
Ένωση Ξενοδοχείων Πιερίας εν όψει της επερχόμενης 
τουριστικής περιόδου.

Στο πλαίσιο της συνάντησης τόσο ο Πρόεδρος της 
Ένωσης Ξενοδοχείων, κ. Ηρακλής Τσιτλακίδης, ο 
οποίος συνοδευόταν από τους Αντιπροέδρους κ.κ. 
Γιώργο Ζώβα και Δημήτρη Τοπαλίδη, όσο και ο κ. 
Μπαραλιάκος, τόνισαν την ανάγκη ο οδικός τουρισμός 
να τύχει της κατά προτεραιότητας ιεράρχησης με 
την εργώδη προπαρασκευή όλων των συναρμόδιων 

τομέων και την ανάπτυξη συνεργειών μεταξύ τους, 
ώστε να επιτευχθεί η επιτυχής διαχείριση των 
τουριστικών ροών που θα τιμήσουν την πατρίδα μας 
με την επιλογή τους.
Ειδικότερα, επισημάνθηκε πως οι τελωνειακοί σταθμοί 
των Ευζώνων και του Προμαχώνα στα χερσαία βόρεια 
σύνορα μας πρέπει να είναι σε πλήρη λειτουργία 
και με την απαραίτητη επάνδρωση έτσι ώστε να 
διευκολυνθεί η έλευση τουριστών οδικώς χωρίς 
καθυστερήσεις και ταλαιπωρία. Με την εμπειρία από 
τις παρελθούσες τουριστικές περιόδους κρίνεται 
σκόπιμο να υπάρξει ιδιαίτερη μέριμνα, λόγω της 
νευραλγικής γεωγραφικής τοποθεσίας των δύο 
τελωνείων, κύριων πυλών εισόδου στη χώρα.
Για την αποτελεσματική ενίσχυση τους απαιτείται 
η συνεργασία και η ταυτόχρονη παρουσία 
προσωπικού από διαφορετικές υπηρεσίες υπό 

κεντρικό συντονισμό, ώστε οι έλεγχοι που θα 
διενεργούνται σε όσους εισέρχονται στην χώρα μας 
να πραγματοποιούνται απρόσκοπτα και ταχέως. 
Συνεπώς, η άμεση και επαρκής στελέχωση των 
Τελωνείων αυτών με πολυπρόσωπα κλιμάκια και 
στελέχη της Ελληνικής Αστυνομίας αλλά και ελεγκτές-
εκτελωνιστές της ΑΑΔΕ θα συντελέσει στην επίτευξη 
του σκοπού αυτού.
Ο Υφυπουργός άκουσε με πολλή προσοχή τις 
προτάσεις των μελών της Ένωσης Ξενοδοχείων 
και του Βουλευτή Πιερίας και προέβη σε άμεση 
επικοινωνία με τα συναρμόδια Υπουργεία Πολιτικής 
Προστασίας και Οικονομικών ώστε να επιληφθούν 
εγκαίρως του θέματος. Μάλιστα υπήρξε συμφωνία 
να πραγματοποιηθεί επίσκεψη των εμπλεκόμενων 
Υφυπουργών με εκπροσώπους της Ένωσης 
Ξενοδοχείων στα Τελωνεία Προμαχώνα και 
Ευζώνων εν ευθέτω χρόνω ώστε να διαπιστωθεί η 
αποτελεσματική τους λειτουργία.
Η επερχόμενη τουριστική περίοδος προοιωνίζεται 
πως θα είναι μια πραγματικά καλύτερη χρονιά από 
την προηγούμενη. Άλλωστε, η Πιερία αποτελεί 
ιδανικό προορισμό για τον οδικό τουρισμό καθώς 
η πρόσβαση είναι εύκολη και με ασφάλεια από 
τις χώρες της Κεντρικής Ευρώπης καθώς και των 
Βαλκανίων.
Η άμεση ενίσχυση των εν θέματι Τελωνείων είναι 
αναγκαία και άμεση ώστε οι επισκέπτες να έρχεται 
χωρίς καθυστερήσεις στις πύλες εισόδου της χώρας 
και να φτάνουν άμεσα στον προορισμό τους.

ΕΓΚΑΙΡΗ ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΑ ΚΑΙ ΣΤΕΛΕΧΩΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΙΚΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΤΗΝ ΥΠΟΔΟΧΗ ΤΟΥΡΙΣΤΩΝ

Στον Υφυπουργό Εσωτερικών ο Φ. Μπαραλιάκος 
και η Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας 

Η Μαρία Τσεσμετζή είναι υποψήφια σύμβουλος του 
συνδυασμού «Πιερία Αύριο» του Επιμελητηρίου Πιερίας 
με επικεφαλής τον Κώστα Πίτσια.
Η κ. Τσεσμετζή είναι ελεύθερη επαγγελματίας και 

δραστηριοποιείται από το 2009 στον τομέα της διαμόρ-
φωσης και διακόσμησης εσωτερικών και εξωτερικών 
χώρων. Διατηρεί εμπορικό κατάστημα λιανικής και χο-
ντρικής πώλησης προϊόντων και υλικών που σχετίζονται 
με την παραπάνω δραστηριότητα στην Κατερίνη, στην 

οδό Αθανασίου Βασιλειάδη 8.
Οι επιχειρηματικές της δραστηριότητες εκτείνονται 

εντός και εκτός Πιερίας, πρόσφατα και με ένα νέο κα-
τάστημα με το ίδιο αντικείμενο στη Λιβαδειά Βοιωτίας.
Έχει σπουδάσει Δημόσια Διοίκηση στο Πάντειο Πανε-

πιστήμιο Κοινωνικών και Πολιτικών Επιστημών.
Είναι παντρεμένη με τον Ιωάννη Μπάμπο (Αεροναυ-

πηγό και Οικονομολόγο Μηχανικό) και έχουν ένα γιο 
που σπουδάζει Ηλεκτρολόγος Μηχανικός.

Υποψήφια σύμβουλος 
με τον Κώστα Πίτσια η Μαρία Τσεσμετζή

Έπειτα από ένα μικρό ταξίδι στον 
κόσμο και μία μικρότερη παραμονή 
στον Βόρειο Πόλο, έπειτα από φιλίες 
και γνωριμίες με ξωτικά, ταράνδους και 
υπέροχους – παράξενους ανθρώπους, 
ο Θωμάς Βελισσάρης επιστρέφει στην 
μητρίδα Πιερία με μία παράσταση που 
τον σφράγισε… ανεξίτηλα.
«Το πάρκο – ένα βουβό χρονικό της 

αγάπης σε 4 εποχές». Η παράσταση θα 
ανέβει στο θέατρο Πήγασος εκεί όπου 
όλα ξεκίνησαν πριν από 30 χρόνια.
Το έργο
Ένας μοναχικός αλήτης περιπλανώμε-

νος οδοιπόρος, που ζει σε ένα πάρκο 
κάπου στην παιδική μας ηλικία – γνω-
ρίζει αναπάντεχα και από το πουθενά 
πως ο χρόνος μπορεί να καταστρέψει 
την αγάπη. Δεν μας μιλάει γιατί δεν έχει 
τίποτα να πει – αλλά μας διασκεδάζει 
σαν παιδί που ξέχασε να μαζέψει τα 
παιχνίδια του.
Έχει μία μαγική τσέπη από όπου εμ-

φανίζει και εξαφανίζει τους κόσμους 
που μας μεγάλωσαν – ομπρέλες, πανο-
πλίες, άλογα, ηλεκτρικές σκούπες και 
γιγαντιαία κατσαβίδια.
Στέκεται με απορία μπροστά στο κοινό 

που τον παρακολουθεί με ενδιαφέρον. 
Μα εγώ; Μπορεί να έχω το οτιδήποτε 
ενδιαφέρον επάνω μου;
Μέχρι που το καλοκαίρι, μπαίνει εκεί-

νη, εκείνο, εκείνος. Το άλλο – ο άλλος 
– η άλλη. Και ερωτεύεται ο αλήτης για 
πρώτη φορά. Την ιδανική του εκδοχή.
Και την υπερασπίζεται έπειτα από 

μάχες, προσπάθειες, απελπισίες. Δι-
ασκεδάζοντας τον εαυτό του και το 
κοινό, ανακαλύπτει ότι όταν βρει κανείς 
/ καμιά την ιδανική του / της εκδοχή 
πρέπει να την ακολουθήσει – μέχρι τα 
σύννεφα και ακόμη παραπάνω.
Να σταματήσει τον χρόνο και να εμπι-

στευτεί την ουτοπία της συνύπαρξης με 
το ΟΛΟΚΛΗΡΟ του – το εξυψωτικό του 
εγώ δηλαδή το εμείς χωρίς καθυστε-

ρήσεις, διεκδικήσεις, απαιτήσεις. Ένα 
εμείς στην σκηνή του κόσμου.
Η παράσταση
Βασίζεται στην μιμική υποκριτική, 

στην κίνηση, τις χειρονομίες και την 
ανοιχτή επικοινωνία με το κοινό. Εί-
ναι μία πρό(σ)κληση στην φαντασία 
όλων των εμπλεκόμενων πλευρών 
– χώρου, χρόνου, κοινού, ηθοποιού, 
δρόμου που περνάει από μέσα και 
απ’ έξω, γειτονιάς, πόλης και γαλα-
ξία. Σαν βουβή ταινία στα γυρίσματα 
της οποίας γινόμαστε μάρτυρες. Σαν 
μία μικρή γιορτή χωρίς τις διαμεσο-
λαβήσεις της ενηλικίωσης.
Που; Και πότε;
Μόνο για τρεις παραστάσεις:
Παρασκευή 17, Σάββατο 18 και Κυ-

ριακή 19 Μαΐου
Στις 9.00 μ.μ.
Στο Θέατρο Πήγασος, Αγίας Αικατε-

ρίνης 16
Κρατήσεις θέσεων: 23510 74371

Εισιτήρια: Γενική Είσοδος 10 ευρώ.
Γιατί; Γιατί μίκρυνε ο κόσμος.

ΜΕ ΤΟΝ ΘΩΜΑ ΒΕΛΙΣΣΑΡΗ

Η παράσταση «Το πάρκο – ένα βουβό χρονικό της αγάπης 
σε 4 εποχές» 
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Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Μια μεγάλη βλάβη σε κεντρικό αγωγό ύδρευσης, τα ξημερώματα της Πέμπτης 9 
Μαΐου 2024, προκάλεσε πρόβλημα στην υδροδότηση της Κατερίνης. 
Η βλάβη σημειώθηκε στη διασταύρωση των οδών Μ. Αλεξάνδρου και Αβέρωφ, 

με τα συνεργεία της ΔΕΥΑΚ να προχωρούν σε αποκατάσταση του προβλήματος. 

Στην έκθεση Τεχνολογίας και Καινοτομίας BEYOND 2024 στη Θεσσαλονίκη συμ-
μετείχε η Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας κ. Άννα Τζήκα. 
«Στα πλαίσια των πολύθεματικών ομιλιών που διοργάνωσε η Περιφέρεια Κε-

ντρικής Μακεδονίας, είχα την ευκαιρία να συμμετάσχω ως συντονίστρια στη 
συζήτηση “Τουρισμός και Νέες Τεχνολογίες” όπου παρουσιάστηκαν καινοτόμες 
πρωτοβουλίες με την αξιοποίηση της τεχνολογίας για τη βελτίωση των εμπειριών 
τουρισμού και προσέλκυση επισκεπτών.
Ευχαριστώ πολύ την Αντιπεριφερειάρχη Τουρισμού κ. Βίκυ Χατζηβασιλείου και 

τον Αντιπεριφερειάρχη Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ. Νίκο Τζόλλα.
Κατά τη διάρκεια των τριών ημερών της έκθεσης ξεχώρισα:
1. Την απάντηση της Sophia στην ερώτησή μου “Πώς μπορεί να προστατευ-

θεί η ανθρωπότητα από τις ψεύτικες ειδήσεις που σχετίζονται με πορνογραφικό 
υλικό και δημιουργούνται από Τεχνιτή Νοημοσύνη;”. Μεταξύ των άλλων, αναφέ-
ρει ως λύση την “εκπαίδευση και ευαισθητοποίηση του κοινού”, πράγμα που απο-
τελεί έναν από τους βασικούς στόχους του οργανισμού “ΟΠΕΣΚΕ”.
2. Ένα μικρό “ρομποτάκι” σε σχήμα λουλουδιού, για την υποστήριξη παι-

διών στο Φάσμα του Αυτισμού», ανέφερε η Περι-
φερειακή Σύμβουλος Άννα Τζήκα.

Νιώθουν χαρούμενοι και δικαίως απόλυτα ικανοποιημένοι για τη συμβολή τους 
στην επιτυχή πορεία των πρωτοβουλιών του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής 
Ανάπτυξης και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.).
Ο πρόεδρος Γιώργος Καραλής, ο διευθυντής Βασίλης Δήμου και ο οικονομικός 

υπεύθυνος, Στυλιανός Ούζας, λίγο πριν την παρουσίαση του νέου πρωτοποριακού 
εγχειρήματος του «Πολιτιστικού Καλενταριού Πιερίας», επί το έργον για τις τε-
λευταίες λεπτομέρειες. Το Καλεντάρι με αναφορά την ανάδειξη των πολιτισμικών 
και των τουριστικών δεδομένων της Πιερίας, αποτελεί την τελευταία δημιουργική 
δράση του Π.Ο.Τ.Α.Π. ως συνέχεια σειράς ανάλογων επιλογών και παραγωγικών 
προτάσεων με θεματικό πλαίσιο γύρω από την ανέλιξη του λατρευτικού, προσβά-
σιμου, αειφόρου, ορεινού, ημιορεινού και παραθαλάσσιου τουρισμού σε Πιερικό 
και όχι μόνο επίπεδο. Οι πρωτοβουλίες του Οργανισμού σε συνεργασία με την 
Ιερή Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος και την Περιφερειακή Ενό-
τητα Πιερίας και με τη δυναμική των αεικίνητων παιδιών των Γιώργου, Βασίλη και 

Στυλιανού, αναμφίβολα 
προδιαγράφεται ευοίω-
νο το μέλλον της Πιερι-
κής τουριστικής και πο-
λιτιστικής προοπτικής.
Θα ήταν παράλειψη 

η μη επισήμανση της 
διαρκούς και πολύ-
πλευρης υποστήριξης 
που απολαμβάνει ο 
Πιερικός Οργανισμός 
Τουριστικής Ανάπτυξης 
και Προβολής από την 
Αντιπεριφερειάρχη Πιε-
ρίας Σοφία Μαυρίδου.

Μεστός πολιτικός λόγος, μετριοπάθεια και πίστη για το αποτέλεσμα, χαρακτηρί-
ζουν τις ομιλίες του υποψηφίου Ευρωβουλευτή με το ΠΑΣΟΚ Χρήστου Στεφόπου-
λου.
Η τοποθέτησή του 

στην εκδήλωση που δι-
οργάνωσε η Νομαρχια-
κή Επιτροπή Πιερίας και 
το μήνυμα που πέρασε 
ο γιατρός στους φίλους 
και τα στελέχη του Κι-
νήματος ήταν ξεκάθα-
ρο: Το ΠΑΣΟΚ είναι η 
μόνη δύναμη που μπο-
ρεί να δυναμώσει τη 
φωνή της περιφέρειας 
στο Ευρωκοινοβούλιο 
και όπως φαίνεται ο 
ίδιος είναι ένας γνήσιος 
εκφραστής αυτής της 
πολιτικής.
Ο κ. Στεφόπουλος 

συνεχίζει την περιοδεία 
του ενόψει της εκλογι-
κής μάχης του Ιουνίου, 
δηλώνοντας απόλυτα 
ικανοποιημένος από 
την αποδοχή του κό-
σμου.


